

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၄)
အမှတ် (၈၁)

Established in 1914

Myanma Alinn Daily

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လကွယ်နေ့

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက်၊ စနေနေ့။

မေတ္တာသည် အတ္တမဟုတ်

မေတ္တာသည် စိတ်ရှည်တတ်၏။
မေတ္တာသည် ကျေးဇူးပြုတတ်၏။
မေတ္တာသည် ဂုဏ်ပြိုင်တတ်ခြင်းမရှိ။
မေတ္တာသည် ဝါကြွားတတ်ခြင်းမရှိ။
မေတ္တာသည် မာန်မာနထားခြင်းမရှိ။
မေတ္တာသည် မလျော်သော အကျင့်ကို မကျင့်။
မေတ္တာသည် ကိုယ်ကျိုးမရှာတတ်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ထိုင်းနိုင်ငံ ပန်ကောက်မြို့သို့ ရောက်ရှိ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်အား ထိုင်းနိုင်ငံ ဒွန်မောင်းလေဆိပ်၌ ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့က အလေးပြုကြိုဆိုစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပန်ကောက် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ - ထိုင်းနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ပရာယုတ်ချန်အိုချာ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ (၅) ကြိမ်မြောက် ဂျီအမ်အက်စ်မျက်နှာစုံညီအစည်းအဝေးနှင့် ဂျီအမ်အက်စ်ထိပ်သီး အစည်းအဝေးများသို့ တက်ရောက်ရန်အတွက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့သည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ယနေ့မုန်းတည့်တွင် မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေကြောင်းအထူးလေယာဉ်ဖြင့် နေပြည်တော်လေဆိပ်မှထွက်ခွာရာ ထိုင်း နိုင်ငံ ပန်ကောက်မြို့သို့ ဒေသစံတော်ချိန် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ရောက်ရှိကြ သည်။ **စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၅** ◆

ထူးခြားသည့် ညအပူချိန်များ
၁၉-၁၂-၂၀၁၄

- ဟားခါးမြို့ ၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
- မိုးကုတ် ၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
- ပင်လောင်းမြို့ ၅ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
- ဟဲဟိုးမြို့ ၅ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်

အပန်းဖြေကမ်းခြေအဖြစ် ရောက်ရှိလာမည့် စစ်တွေကမ်းခြေ

သတင်း-မောင်မောင်မြင့်ဆွေ > ဓာတ်ပုံ-ဌေးအောင်

စစ်တွေ ဒီဇင်ဘာ ၁၉ - စစ်တွေမြို့တောင်ဘက် ထွက်လိုက်သည်နှင့် ကမ်းခြေတစ်လျှောက် စနစ်တကျတည်ဆောက် ထားသော ကွန်ကရစ်ကားလမ်းကို တွေ့ရသည်။ သာယာလှပစွာဆောက်လုပ်ထားသော ကမ်းခြေ လမ်း၊ ပင်လယ်ဘက်ထိုးထွက်နေသော အင်္ဂု အင်္ဂုအထိ ဖောက်လုပ်တည်ဆောက်ထားသည့် လမ်းနှင့် ရှုခင်းကြည့်နေရာများက သန့်ရှင်းလှပ စွာဖြင့် စစ်တွေမြို့အလှကို ပေါင်းစပ်ဖြည့်ဆည်း ထားသည်။

“စစ်တွေမြို့တောင်ဘက်မှာရှိတဲ့ ကမ်းခြေ ကို စနစ်တကျပြုပြင်မှုတွေ ပြုလုပ်နေတယ်။ အပန်းဖြေကမ်းခြေအဖြစ် ရောက်ရှိလာအောင် ဆောင်ရွက်ဖို့ရှိနေပြီး သွားလာရေးအဆင်ပြေ အောင်လည်း ကွန်ကရစ်လမ်းတွေ ခင်းနေပါတယ်”ဟု ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမောင် မောင်အုန်းက ပြောပြသည်။

စစ်တွေမြို့ တောင်ဘက် ဗျူးပွိုင့်၌ လာ ရောက် အပန်းဖြေသူများရှိနေပြီး ကမ္ဘာလှည့် ခရီးသွားများလည်း လာရောက်လည်ပတ်လေ့လာ မှုများမြင်တွေ့ရသည်။ လှပသောပင်လယ်ရှုခင်း၊ **စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၃** ❀



ကျွန်းကျွန်း အဆင့်မြင့်တိုးပေးသော ရခိုင်အမျိုးသမီးများ (၆) နှစ်အောင်ရခဲ့သည်။ မြန်မာ့ရေကန်များ စတင်ဖွင့်လှစ်သည့် အခမ်းအနား (၅) နှစ်ကြိုခေါ်ဆိုခြင်း

ကျွန်းကျွန်း မူလတန်း၊ ပထမတန်း၊ ဒုတိယတန်း၊ တတိယတန်း၊ စတုတ္ထတန်း၊ အထက်တန်းကျောင်းကို ကားအဆင့် ဆင့် ဖြည့်သွားရမည်ဟု ဆိုရာတွင် သွားလာရေးအတွက် အသားအရေတွေ ဆေးကုသရာတွင် အဆင်ပြေစေရန်အတွက် အဆင့်မြင့် တန်းကျောင်းများကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ကျွန်းကျွန်း မူလတန်း၊ ပထမတန်း၊ ဒုတိယတန်း၊ တတိယတန်း၊ စတုတ္ထတန်း၊ အထက်တန်းကျောင်းများကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ကျွန်းကျွန်း မူလတန်း၊ ပထမတန်း၊ ဒုတိယတန်း၊ တတိယတန်း၊ စတုတ္ထတန်း၊ အထက်တန်းကျောင်းများကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ကျွန်းကျွန်း မူလတန်း၊ ပထမတန်း၊ ဒုတိယတန်း၊ တတိယတန်း၊ စတုတ္ထတန်း၊ အထက်တန်းကျောင်းများကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အဖွဲ့

စက်မှုလယ်ယာ တစ်ခေတ်သီသို့

လက်မှုလယ်ယာမှ စက်မှုလယ်ယာသို့ တက်လှမ်းရာတွင် အဓိကအားဖြင့် လယ်ယာလုပ်ငန်းခွင်များ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ရာ၌ စက်ကိရိယာများ အသုံးချစိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့်လည်း နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ အစီအမံအောက်တွင် သမဝါယမဝန်ကြီးဌာနက တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီး တို့၌ တောင်သူလယ်သမားများအား လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများနှင့် လုပ်ငန်းသုံးစက်ကိရိယာများအပြင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးနေရာများကဲ့သို့ ရေလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများကိုပါ အရစ်ကျစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးလျက်ရှိပါသည်။

၂၀၁၂-၂၀၁၃ ဘဏ္ဍာနှစ်မှစတင်ကာ လယ်ယာသုံးနှင့် လုပ်ငန်းသုံးစက်ကိရိယာများကို အရစ်ကျစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးလျက်ရှိပါသည်။ သမဝါယမဝန်ကြီးဌာန၏ အစီအစဉ်ဖြင့် လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ ၅၂၇၂ စီး၊ လုပ်ငန်းသုံးစက်ကိရိယာ ၆၀၃၁ စီးနှင့် ရေလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်း ၅၂၀၁ စင်းတို့ကို ရောင်းချခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ



အသိပေးကြေညာချက်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ (၆၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဗိုလ်ရှုသဘင်စစ်ရေးပြအခမ်းအနား အတွက် တပ်ပါအစအဆုံးလေ့ကျင့်မှု၊ ဝတ်စုံပြည့်လေ့ကျင့်မှုများကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ (၂၄/၂၆/၂၇/၂၉/၃၀) ရက်နေ့များနှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ (၁) ရက်နေ့တို့တွင် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အောက်ပါနေရာ ငါးခု၌ နံနက် ၄ နာရီမှ နံနက် ၁၀ နာရီထိ ခေတ္တလမ်းပိတ်ထားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဂျိုက်သိုးရောဂါကာကွယ်ရေး အစုလိုက်ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းများစဉ်းဝေး

သီပေါ ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလနှင့် ဖေဖော်ဝါရီလတို့တွင် ဆောင်ရွက်မည့် နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဝက်သက်ရောဂါနှင့် ဂျိုက်သိုးရောဂါအစုလိုက် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းလုပ်ငန်းတွင် အမျိုးသားရေး လှုပ်ရှားမှုတစ်ရပ်အဖြစ် မိမိတို့ကျရာအခန်းကဏ္ဍ အလိုက် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေး အသိပေးရှင်းလင်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ဒီဇင်ဘာ ၁၇ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) သီပေါမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံသင်တန်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

သိုးရောဂါလျင်မြန်စွာ ကာကွယ်ရန် ဇန်နဝါရီ ၁၄ ရက်မှ ၂၂ ရက် အထိ ကျောင်းအခြေပြုကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းနှင့်ဖေဖော်ဝါရီ ၁၄ ရက်မှ ၂၃ ရက်ထိ ပြည်သူ့လူထုအခြေပြု ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုနှင့် အဆိုပါလုပ်ငန်းတွင် ပိုင်းဝန်းကူညီပံ့ပိုးပေးကြရန် ထည့်သွင်း ရှင်းလင်းမှာကြားသည်။



မြန်ပြည်တစ်ဝန်း သာယာမည် နေပြည်တော်နှင့် ရန်ကုန်မြို့တို့ အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့အများအားဖြင့် သာယာမည်၊ မန္တလေးမြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့သာယာမည်။

Advertisement for Suzuki Super Carry Truck. The ad features the Suzuki logo and the text 'NEW SUPER CARRY TRUCK'. It includes Burmese text describing the truck's features and availability. At the bottom, it provides contact information: 'SUZUKI' logo, 'ဆူခုတ် (မြန်မာ) ခေတ်တော် ကုမ္ပဏီ လီမိတက်', 'အကွက်အမှတ် ၄၇၆ (၈)၊ ဖိနပ်ကုတ်လမ်း၊ ၂၃ ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်း - ၀၁၅၉၁၃၀၄', and 'Email : suzukisales1@myanmar.com.mm'.

ပြည်ထွင်းသတင်း

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဂျီအမ်အက်စ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန် ထိုင်းနိုင်ငံသို့ထွက်ခွာ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၉

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်း ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့၌ ကျင်းပမည့် (၅)ကြိမ်မြောက် ဂျီအမ်အက်စ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေး တက်ရောက်ရန်အတွက် ယနေ့ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် နေပြည်တော် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ ထွက်ခွာသွားသည်။

ထိုသို့ထွက်ခွာစဉ် နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းနှင့် အဖွဲ့အား ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်းနှင့် ဦးညွှန်ထွန်း၊ ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ကြီး (ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ထိုင်းနိုင်ငံသံရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက လေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။ (အောက်ပုံ)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းနှင့်အတူ အဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးစိုးမောင်၊ ဦးမြင့်လှိုင်၊ ဦးအုန်းမြင့်၊ ဦးခင်မောင်စိုး၊ ဒေါက်တာကလေး၊ ဦးကျော်လွင်၊ ဦးရဲထွန်း၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ခင်ဇော်ဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ လိုက်ပါသွားကြသည်။

ဂျီအမ်အက်စ်အဖွဲ့ကို ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ မနီလာမြို့အခြေစိုက် ADB (အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်)၏ အကူအညီဖြင့် ၁၉၉၂ ခုနှစ်တွင် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့သည်။ ဂျီအမ်အက်စ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို သုံးနှစ်လျှင်တစ်ကြိမ် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအကြား နိုင်ငံအကွာရာ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်း ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့၌ ကျင်းပမည့် (၅)ကြိမ်မြောက် ဂျီအမ်အက်စ်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန် နေပြည်တော်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ ထွက်ခွာရာ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသူများနှင့်အတူတွေ့ရစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

စဉ်အလိုက် ကျင်းပခဲ့ကြပြီး ပထမအကြိမ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ၂၀၀၂ ခုနှစ်တွင် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၌ လည်းကောင်း၊ ဒုတိယအကြိမ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ၂၀၀၅ ခုနှစ်တွင် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၌ လည်းကောင်း၊ တတိယအကြိမ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ၂၀၀၈ ခုနှစ်တွင် လာအိုနိုင်ငံ၌လည်းကောင်း စတုတ္ထ

အကြိမ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံ၌လည်းကောင်း ကျင်းပခဲ့သည်။ ဂျီအမ်အက်စ် ဒေသခွဲနိုင်ငံများ

အတွင်း စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန် ဂျီအမ်အက်စ် ဒေသခွဲနိုင်ငံများအတွင်း လူနေမှုအဆင့်အတန်းမြင့်မားရန်၊ ဂျီအမ်အက်စ်ဒေသခွဲအတွင်း ကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု

ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးအတွက် အခွင့်အလမ်းများရှာဖွေရန်၊ အခြေခံစီးပွားရေးအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်းများ၊ ဒေသတွင်းစက်မှုနှင့်

လယ်ယာကဏ္ဍများ တိုးချဲ့ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရန်ဟူသော ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



◆ ရှေ့ပိုင်းမှ

နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်ဇနီးတို့အား ထိုင်းနိုင်ငံ စီးပွားရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ချတ်ချိုင်း ဆာရီ ကလျာ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ထိုင်းနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ပစ္စန္ဒနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ထိုင်းနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးဝင်းမောင်နှင့် ဇနီး၊ စစ်သံမှူး ဗိုလ်မှူးချုပ်ချစ်ဆွေနှင့်ဇနီးတို့နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ခွန်မောင်းလေဆိပ်၌ ခရီးဦးကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတအား ဂုဏ်ပြုတပ်ဖွဲ့က အလေးပြုကြိုဆိုကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် အဖွဲ့သည် မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ခေတ္တတည်းခိုမည့် Madarin Oriental Hotel သို့ရောက်ရှိကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပိုလ်ရှွံအခမ်းအနားနှင့် ပတ်သက်သည့် မှတ်တမ်းအထောက်အထားများ လှူဒါန်းနိုင်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၉

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၄ ရက်နေ့တွင် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အလံတင်အခမ်းအနားနှင့်အတူ ပိုလ်ရှွံအခမ်းအနားကို နေပြည်တော်၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ပိုလ်ရှွံအခမ်းအနားနှင့်ပတ်သက်၍ ပြည်သူများ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် သိရှိနိုင်စေရေး သတင်းစာနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များတွင် ပြန်လည်ဖော်ထုတ်ပြသသွားမည်ဖြစ်သည့်အတွက် ၁၉၅၀ ပြည့်နှစ်မှ ၁၉၆၂ ခုနှစ်အထိ ကျင်းပခဲ့သည့် ပိုလ်ရှွံအခမ်းအနားဆိုင်ရာ ဓာတ်ပုံမှတ်တမ်းများ၊ အသံဖိုင်များ၊ ရုပ်ရှင်မှတ်တမ်းများ၊ အခြားသောအထောက်အထားများကို ပိုလ်ရှွံအခမ်းအနား အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး ပြန်ကြားရေးနှင့် လူထုလှုံ့ဆော်ရေး ဆက်ကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးရဲတင့်၊ ဖုန်း ၀၆၇-၄၁၂၂၄၂၊ အီးမေးလ် myintkyaw103@gmail.com သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ပိုလ်ရှွံအခမ်းအနား အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး ပြန်ကြားရေးနှင့် လူထုလှုံ့ဆော်ရေးဆက်ကော်မတီ

စာစစ်ဌာနခွဲ ရရှိသည့် ဘော်ဆိုင်းကျေးရွာ

တောင်ကြီး ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရှမ်းပြည်နယ် ကလောမြို့နယ် ဘော်ဆိုင်းမြို့အထက်တန်းကျောင်းတွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် ကျင်းပမည့် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲမှစပြီး စာစစ်ဌာနအသစ် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလအတွင်းက ခွင့်ပြုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဘော်ဆိုင်းအထက်တန်းကျောင်းတွင် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်(၉)ရပ်ကွက်၊ ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာ (၁၆)ရွာမှ အထက်တန်း ၁၆၉ ဦး၊ အလယ်တန်း ၄၂၄ ဦး၊ မူလတန်း ၁၀၀၃ ဦး စုစုပေါင်း ၁၅၉၆ ဦး ပညာသင်ကြားနေပြီး ယခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းသို့ ကျောင်းသားကျောင်းသူ ၈၂ ဦး ဝင်ရောက်ဖြေဆိုကြမည်ဖြစ်သည်။ ယခင်က တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲကို ကလောမြို့နှင့်ဟဲဟိုမြို့ စာစစ်ဌာနများသို့ သွားရောက်ဖြေဆိုရသည်။ နိုင်ငံထွန်း (TGI)

နိုင်ငံတကာသတင်း

တောင်ကိုရီးယား ပွဲစဉ်ပုံအခြေခံပဒေသနာတရားရုံး နိုင်ငံရေးပါတီတစ်ခုအား ပိတ်ပင်ရန်ဆုံးဖြတ်

ဆိုးလ် ဒီဇင်ဘာ ၁၉

မြောက်ကိုရီးယားကို ထောက်ခံသော ပါတီတစ်ခုအား ဖျက်သိမ်းရန် တရားရုံးက အမိန့်ချမှတ်လိုက်ရာ တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံက ဆယ်စုနှစ်များအတွင်း ပထမဆုံးအကြိမ် နိုင်ငံရေးပါတီတစ်ခုအား ပိတ်ပင်လိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။

တောင်ကိုရီးယားအစိုးရက ပြီးခဲ့သည့်နှစ်တွင် ပွဲစဉ်ပုံအခြေခံပဒေ

ဆိုင်ရာ တရားရုံးသို့ လက်ဝဲယိမ်းယူနိုင်စွမ်း ပရိုဂရက်စစ်ပါတီကို ပိတ်သိမ်းရန် အကြောင်းကြားခဲ့သည်။ ယင်းပါတီ သည်ပါလီမန်အတွင်း အဖွဲ့ဝင် ငါးဦး သာရှိသည်ဟုဆိုသည်။ အဆိုပါ ပါတီ ဝင်အချို့ကိုလည်း ယခင်က ပုန်ကန်ထကြွရန် ကြိုးပမ်းမှုဖြင့် ဖမ်းဆီးလိုက်သည်။ တရားရုံး၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို နိုင်ငံရေးအုပ်စုများ စောင့်ကြည့်လေ့လာခဲ့ရာ

တရားရုံးအနီး လုံခြုံရေးတင်းကျပ်ကာ အဓိကရုဏ်း ရဲ့ ၁၀၀၀ ဖြန့်ကြက်ထားခဲ့သည်။ အဆိုပါ ဆုံးဖြတ်ချက်အပေါ် ယူပီစီပါတီ ထောက်ခံသူများရော ဆန့်ကျင်သူများပါ ဆန္ဒပြခဲ့ကြသည်။ ၁၉၈၈ ခုနှစ်က ထူထောင်ခဲ့သော အဆိုပါ ပါတီအား တောင်ကိုရီးယား တရားရုံးက ပထမဆုံးအကြိမ် ပိတ်ပင်ရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)



လေယာဉ်ပျက်ကျကာ လူများသေခဲ့မှု လေယာဉ်မှူးကို ထောင်သုံးနှစ်ပြစ်ဒဏ်ချ

ဟာဘင် ဒီဇင်ဘာ ၁၉

တရုတ်နိုင်ငံ အရှေ့မြောက်ပိုင်း ဟေလုံကျန်ပြည်နယ်၌ လွန်ခဲ့သော လေးနှစ်က ခရီးသည်တင်လေယာဉ်တစ်စင်း ပျက်ကျမှုဖြစ်ပွားစေခဲ့သည့် ၎င်းလေယာဉ်မှူးကို လုပ်ဆောင်ချက် မှားယွင်းမှုကြောင့် ထောင်ဒဏ်သုံးနှစ်ချမှတ်ခဲ့သည်။

VD8387 ခရီးစဉ်လေယာဉ်သည် ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် ဩဂုတ်လ ၂၄ ရက်က ဟာဘင်မြို့မှ ရီချွမ်းမြို့သို့ မောင်းနှင်ပျံသန်းခဲ့ရာ ရီချွမ်းလေဆိပ်သို့ ဆင်းသက်ရန် ကြိုးစားနေစဉ် ပျက်ကျခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းပျက်ကျမှု၌ တွဲဖက်လေယာဉ်မှူး တစ်ဦးအပါအဝင် ၄၄ ဦး သေဆုံးခဲ့ရပြီး ၅၂ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။

လေယာဉ်မှူးသည် ရီချွမ်းသို့ ထွက်ခွာသည့် ၎င်း၏ပွဲဦးထွက်ခရီးစဉ်၌ လေယာဉ်ဆင်းသက်ရာ နည်းလမ်းချိုးဖောက်ခဲ့ခြင်းကြောင့် အဆိုပါ သေဆုံးမှုဘေးအန္တရာယ် ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရီချွမ်းခရိုင်တရားရုံးကပြောခဲ့သည်။

လေယာဉ်မှူးသည် အဆိုပါကိစ္စဖြစ်ပွားပြီးနောက် ခရီးသည်များကို နေရာရွှေ့ပြောင်းပေးခြင်းနှင့် ဒဏ်ရာရရှိသူများကို ကယ်ဆယ်ရေးပြုလုပ်ပေးခြင်း မရှိဘဲ လေယာဉ်မှ ထွက်ခွာသွားခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ (ဆင်ဟွာ)

ကွင်းစလင်း၌ တစ်အိမ်တည်းနေ ကလေးရှစ်ဦး သတ်ဖြတ်ခံရ

ကွင်းစလင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၉

ကွင်းစလင်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း ခယ်အိုင်းဒေသ နေအိမ်တစ်လုံး၌ ကလေးရှစ်ဦး သေဆုံးလျက်တွေ့ရကြောင်း ဩစတြေးလျရဲအဖွဲ့က ပြောသည်။

အသက် ၃၄ နှစ်အရွယ် အမျိုးသမီးတစ်ဦးကိုလည်း ဓားဒဏ်ရာများဖြင့် ဆေးရုံ တင်ပို့လိုက်ရကြောင်း သို့ရာတွင် အခြေအနေကောင်းမွန်ကြောင်း ရဲအဖွဲ့က ပြောသည်။ အဆိုပါ အမျိုးသမီးနှင့် အသက် ၁၈ လမှ ၁၅ နှစ်အရွယ်ကလေးများသေဆုံးမှုနှင့် ဆက်စပ်မှုရှိကြောင်း သို့သော် ရှင်းရှင်းလင်းလင်းမသိရသေးကြောင်း ရဲအဖွဲ့က ပြောသည်။

မန်ချူးရာ ဆင်ခြေဖွဲ့ရှိ အဆိုပါနေအိမ်အတွင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ပိတ်ဆို့ရှာဖွေမှုများပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ အဆိုပါ ကလေးများသည် တစ်အူထုံဆင်းမောင်နှမအရင်းများဖြစ်ကြကြောင်း ဒဏ်ရာရအမျိုးသမီး၏ ဝမ်းကွဲညီမတစ်ဦးက ဩစတြေးလျ အေဝီသတင်းတစ်ရပ်တွင်ဖော်ပြသည်။ သို့ရာတွင် အဆိုပါ ကလေးများသည် တစ်မိသားစုတည်းမှဟုတ်မဟုတ် အတည်မပြုနိုင်သေးကြောင်း ခယ်အိုင်းဒေသစုံစမ်းရေးရဲအဖွဲ့က ပြောသည်။ (ဘီဘီစီ)

အိုင်အက်စ်တို့သိမ်းပိုက်ထားသည့် ဆင်ဂျာတောင်ကို အီရတ်ကာဒစ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ထိုးစစ်ဆင်တိုက်ခိုက်



အီရတ် ဒီဇင်ဘာ ၁၉

အီရတ်နိုင်ငံ မြောက်ပိုင်း၌ ကာဒစ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများအား တိုက်ခိုက်ဖြိုခွင်းလျက်ရှိရာ ကြီးမားသောအောင်မြင်မှုများ ရရှိနေကြောင်း အိုင်အက်စ်ပြောကြားသည်။

ထောင်ပေါင်းများစွာသော ရာဇီဒီနှင့် အခြားသော အီရတ်ပြည်သူများကို ဩဂုတ်လမှစတင်ကာ ဆင်ဂျာတောင်၌ အိုင်အက်စ်တို့က ပိုင်းရံပိတ်ဆို့ထားခြင်းကို ကာဒစ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဖြိုခွင်းနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ ထိုအတောအတွင်း အီရတ်

နိုင်ငံ၌ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွခေါင်းဆောင်အချို့ အမေရိကန်တို့၏ လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှုအတွင်း သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ပင်တဂွန်တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။ အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများ သိမ်းပိုက်ထားသော ဆင်ဂျာတောင်

ကို ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ အစောပိုင်းမှစတင်ကာ ကာဒစ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ထိုးစစ်ဆင်တိုက်ခိုက်ခဲ့သည်။ ကာဒစ်မြေပြင်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၈၀၀၀ ခန့်က အမေရိကန် ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့၏ လေကြောင်းပစ်ကူတိုက်ခိုက်မှုနှင့်အတူ ထိုးစစ်ဆင်တိုက်ခိုက်ခဲ့ရာ အဓိကစစ်ကြောင်းကြီးနှစ်ခု ထိုးဖောက်နိုင်ခဲ့ပြီး ရာဇီဒီများနှင့် အခြားသော အီရတ်လူမျိုးများ ပိတ်ဆို့ခံထားရရာမှ လွတ်မြောက်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ စစ်ဆင်ရေးသည် အောက်တိုဘာလအတွင်းက ကာဒစ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပြန်လည်သိမ်းပိုက်ထားသော ဇူးမားမှ ဆင်ဂျာတောင်အထိဖြစ်ကြောင်း ပိတ်မိနေသော ရာဇီဒီများအား ကယ်တင်နိုင်ခဲ့ကြောင်း ကာဒစ်ဒေသလုံခြုံရေးကောင်စီ အဓိပတိ မတ်စရူးယားဘာဇာနီက ပြောသည်။ (ဘီဘီစီ)

တရုတ်ရေတပ်အင်အားတိုးချဲ့ရန် ရေဒါကွန်ရက် ထူထောင်မည်

ပေကျင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၉

တရုတ်နိုင်ငံသည် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်တွင် တရုတ်နိုင်ငံ၏ ရေတပ်အင်အား တိုးလာစေရန်အတွက် ရေဒါစနစ်များ ပါဝင်သော ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်စူးစမ်းလေ့လာမှု ကွန်ရက်ကို ထူထောင်မည်ဖြစ်ကြောင်း တရုတ်နိုင်ငံ၏ နေ့စဉ်သတင်းများအရ သိရသည်။

အဆိုပါကွန်ရက်သည် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်နှင့် ကမ်းနီးတန်းဒေသများ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများတွင် အရေးပါလာမည်ဖြစ်ကြောင်း တရုတ်နိုင်ငံ၏ သမ္မတချုပ်ဆိုရာ စီမံခန့်ခွဲရေးဌာန (အက်စ်အိုအေ)က ပြောသည်။ ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင် စူးစမ်း

လေ့လာမှုကွန်ရက် တည်ဆောက်ခြင်းဖြင့် တရုတ်ရေပိုင်နက်အတွင်းရှိ သယ်ယာပို့ဆောင်ရေးနှင့် ရေကြောင်းဆိုင်ရာ အကျိုးစီးပွားများကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခြင်းတို့ကိုပြုလုပ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါ ဌာနအရာရှိတစ်ဦးက ပြောသည်။ ယင်းစီမံခန့်ခွဲရေး ရေဒါစနစ်များ

ဆူနာမီစူးစမ်းလေ့လာရေးစခန်းများ ပင်လယ်ရေအောက် စူးစမ်းလေ့လာခြင်းနှင့် ပြိုလဲတုန်ခါရာလုပ်ငန်းများ ပါဝင်မည်ဖြစ်သည်။ တရုတ်နိုင်ငံကမ်းရိုးတန်းရှိ ပြည်နယ်များနှင့် ဒေသများသည် လွန်ခဲ့သည့် နှစ်အနည်းငယ်ကတည်းက ကမ်းလွန်သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကြောင့် အသက်ဆုံးရှုံးမှုများ ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ဆုံးရှုံးမှုများ ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ (ပရက်စ်တီစီ)

ဆီးရီးယားပြည်သူများကိုထောက်ပံ့ရန် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၈ ဒသမ ၄ ဘီလီယံလိုအပ်ဟု ကုလပြောကြား



ဂျီနီဗာ ဒီဇင်ဘာ ၁၉

ဆီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်း ဖြစ်ပွားနေသော ပဋိပက္ခများကြောင့် ရွှေ့ပြောင်းမှုများ ပြုလုပ်နေရသည့် ဆီးရီးယားပြည်သူများကို အရေးပေါ်ထောက်ပံ့ရန် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၈ ဒသမ ၄ ဘီလီယံ လိုအပ်ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂက ပြောခဲ့သည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွက် ကုလသမဂ္ဂ၏ အဆိုပါ အကူအညီတောင်းခံမှုကို ဂျာမနီနိုင်ငံ ဘာလင်မြို့၌ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ၁၈ သန်းနီးပါးရှိသော ပြည်သူများကို ထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါရန်ပုံငွေဖြင့် ဒုက္ခသည်

ပြည်သူများကို အမိုးအကာများ၊ အစားအစာများနှင့် ဆေးဝါးများ ထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆီးရီးယားနိုင်ငံသည် အလုပ်လုပ်ရန်အတွက် အလွန်အန္တရာယ်များပြီး ခက်ခဲသော ဒေသဖြစ်သော်လည်း လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အနေဖြင့် ခိုကိုးရာမဲ့နေသော ပြည်သူအများစုကို ကူညီထောက်ပံ့မှု ပြုလုပ်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း လူ့အခွင့်အရေးနှင့် အရေးပေါ် ကယ်ဆယ်ရေးဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂတွဲဖက်အဖွဲ့များက ပြောခဲ့သည်။ ဆီးရီးယားနိုင်ငံ အတွင်းရှိ

ပြည်သူ ၁၂ ဒသမ ၂ သန်းကို ထောက်ပံ့ပေးရန် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂ ဒသမ ၉ ဘီလီယံနှင့် အခြားနိုင်ငံများသို့ ရောက်ရှိနေသော ဆီးရီးယား ဒုက္ခသည်များအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅ ဒသမ ၅ ဘီလီယံလိုအပ်မည်ဖြစ်သည်။ ဆီးရီးယားနိုင်ငံသည် ၂၀၁၁ ခုနှစ် မတ်လကတည်းက ပဋိပက္ခများနှင့် ရင်ဆိုင်နေခဲ့ရကာ ပြည်သူနှစ်သိန်းကျော် အသက်ဆုံးရှုံးခဲ့ရကြောင်း ကုလသမဂ္ဂက ပြောခဲ့သည်။ (ပရက်စ်တီစီ)

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ရတနာစီမံကိန်း စက်ပစ္စည်းအစိတ်အပိုင်းပြုပြင် ဓာတ်ငွေပို့လွှတ်မှုခေတ္တရပ်ဆိုင်းထားမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၉

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းမှ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသည့် ရတနာစီမံကိန်း၏ ထုတ်လုပ်ရေး Platform ပေါ်ရှိ ထုတ်လုပ်ရေးစက်ပစ္စည်းအစိတ်အပိုင်းပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းများအား ၃၀-၁၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှ ၃၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့အထိ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သဖြင့် အဆိုပါကာလအတွင်း ပြည်ထွင်းသို့သဘာဝဓာတ်ငွေ့ပို့လွှတ်မှု ခေတ္တရပ်ဆိုင်းထားရမည်ဖြစ်ပါသည်။

ရတနာစီမံကိန်းမှ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ပို့လွှတ်မှု ခေတ္တရပ်ဆိုင်းထားသည့် ကာလအတွင်း ဇေတီကစီမံကိန်းမှ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ရယူ၍ ရန်ကုန်ဧရိယာရှိ သဘာဝဓာတ်ငွေ့သုံး လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးစက်ရုံများသို့ သဘာဝဓာတ်ငွေ့ဖြန့်ဖြူးပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်ဧရိယာအတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်အားစဉ်ဆက်မပြတ်ရရှိရေး လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနနှင့် ညှိနှိုင်းထားရှိပြီးဖြစ်ပါကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက်က မြန်မာနိုင်ငံနှင့် အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ သံတမန်ဆက်သွယ်ခြင်း (၆၅)နှစ်ပြည့်အခမ်းအနားတက်ရောက်လာသည့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်ကြူနှင့် ဇနီးတို့အား မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E.Dr.Ito Sumardi နှင့် ဇနီးတို့ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြစဉ်။

(သတင်းစဉ်)

ကျောပိုးမှ

မြစ်ရေအစီးသန်ပြီး ကွေ့ကောက် ဝေဝေဝေဝေနေရာအချို့၌ ရေတိုက်စားခံရကာကမ်းပါးပြု၍ မြစ်ကမ်းပါးတစ်လျှောက် ကျေးရွာပြည်သူများ၏ အိုးအိမ်များ စိုက်ခင်းများ ပျက်စီးဆုံးရှုံးကြရသည်။ ထိုသို့ပြုကျသည့် မြေကြီးများက တစ်ဖက်နိုင်ငံ ထိုင်းဘက်တွင် သောင်ခုံများဖြစ်ပေါ်ကာ ကုန်းမြေကျယ်ပြန့်လာပြီး မိမိနိုင်ငံ မြန်မာဘက်တွင် ပြုကျသဖြင့် ကုန်းမြေပဲ့ကာ ကျဉ်းမြောင်းလာသကဲ့သို့ ဖြစ်ပေါ်နေသည်မှာ နှစ်ပေါင်းအတန်ကြာခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

ဖြင့် တစ်နေ့ကုန် ဆန်တက်ခရီးနှင့်ခဲ့ကြရသည်။

ယခုအခါ နိုင်ငံတော်၏ ကျေးလက်လူနေမှုဘဝများ ဖွံ့ဖြိုးလာရန် ရည်ရွယ်၍ ကုန်းတွင်းပိုင်းဘက်မှ ကားလမ်း ဖောက်လုပ်ပေးခဲ့သဖြင့် အဝေးဆုံး လုံးဖောကျေးရွာသို့ နေ့တစ်ဝက်မပြည့်မီ သက်သောင့်ကျေးရွာလုပ်ငန်းရှင်များပင်လျှင် မော်တော်ကားလိုင်းများထူထောင်ပြေးဆွဲပေးနေကြပြီဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် အဆိုပါကျေးရွာကိုးရွာသို့ ဒေသခံပြည်သူများအပြန်အလှန် ကူးသန်းသွားလာမှု လွယ်ကူမြန်ဆန်စေရေး ကျေးရွာချင်းဆက်ကျောက်ခင်းလမ်းများဖောက်လုပ်ပေးခြင်း၊ ချောင်းကူးကွန်ကရစ်တံတားများ၊ ကျေးရွာရေဆင်းကွန်ကရစ်တံတားများတည်ဆောက်ပေးခြင်း၊ ပညာရေးကဏ္ဍအဖြစ် စာသင်ကျောင်း အဆောက်အအုံများ အဆင့်မြှင့်တင်ဆောက်လုပ်ပေးခြင်း၊ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍအဖြစ် ဆေးပေးခန်းအပြင် တိုက်နယ်ဆေးရုံအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ဆောက်လုပ်ပေးခြင်းလုပ်ငန်းများ၊ ကျေးလက်ပြည်သူများ သောက်သုံးရေလုံလုံရေး၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်ရရှိရေး လုပ်ငန်းများနှင့် မိလ္လာလုပ်ငန်းများအတွက် နိုင်ငံတော်နှင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနရန်ပုံငွေကျပ် ၃၅၄၅ ဒသမ ၆၃၅ သန်း၊ နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေ ကျပ် ၈၃၉ ဒသမ ၇၇၀ သန်း သုံးစွဲကာ ကျေးလက်နှင့် မြို့ပြတစ်ပြေးညီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာရေး အရှိန်အဟုန်မြှင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ရေးသားတင်ပြလိုက်ပါသည်။

ကျောပိုးမှ

ခြေစစ်ပွဲပထမအဆင့်တွင် အုပ်စု(က)၌ အိန္ဒိယ၊ ဘာရိန်၊ သီရိလင်္ကာအသင်းတို့နှင့် တစ်အုပ်စုတည်းကျရောက်နေသည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် လက်ရှိတွင် ပဏာမကစားသမား ၃၀ ဖြင့် လေ့ကျင့်နေပြီး လက်ထောက်နည်းပြ ဒေါ်သက်သက်ဝင်းက တာဝန်ယူလေ့ကျင့်ပေးနေသည်။ နိုင်ငံခြားသားနည်းပြတစ်ဦး အလျင်အမြန်ခန့်အပ်ရန် စီစဉ်နေပြီး ပြိုင်ပွဲများအတွက် အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ပြင်ဆင်သွားမည်ဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့နှင့်အီးယူပူစက်ဘီးလှည့်ကင်းအဖွဲ့ မြို့နယ်ကိုးခုအတွင်း လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၉

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီးဝင်းနိုင် ဦးဆောင်သောရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၅ ဦးနှင့် Eu မှ Mr.David Hamilton တို့သည် ပြည်သူ့ဗဟိုပြု ရဲလုပ်ငန်းစဉ်များ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ဒဂုံ၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊ တာမွေ၊ သယ်န်းကျွန်း၊ တောင်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကင်း၊ ဗဟန်း၊ ကမာရွတ်နှင့် စမ်းချောင်းမြို့နယ်များအတွင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၈ ရက်ည ၁၀နာရီ ၅ မိနစ်မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက် နံနက် ၁ နာရီ ၁၀ မိနစ်ထိ စက်ဘီးလှည့်ကင်းများဖြင့် နယ်မြေလှည့်ကင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။



ရဲမှူးကြီးဝင်းနိုင်ဦးစီးသော စက်ဘီးလှည့်ကင်းအဖွဲ့သည် ရောက်ရှိသောမြို့နယ်များရှိ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ဒေသခံများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ ရဲတပ်ဖွဲ့မှနယ်မြေအတွင်း လုံခြုံမှုရှိရန် လှည့်ကင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ အခက်အခဲပြဿနာများရှိပါက ရဲတပ်ဖွဲ့သို့ အကူအညီတောင်းခံနိုင်ကြောင်း ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ တွေ့ဆုံမှာကြားခဲ့သည်။

ပြည်သူလူထု၏ လုံခြုံရေးနှင့်လူမှုရေးအသွင်ဆောင်သော ရဲလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေးအတွက် ခရိုင်/မြို့နယ်များအလိုက် နေ့စဉ်စက်ဘီးလှည့်ကင်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

တင်လှမောင်

လယ်ယာမြေပဒေအကြောင်း အသိပညာပေးဟောပြော

ဒေါ်ဖုန်းယန် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ကချင်ပြည်နယ် ဒေါ်ဖုန်းယန်မြို့ သိန်လုံကျေးရွာ တောင်သူများ လယ်ယာမြေပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ မြေလွတ်မြေရိုင်းဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ

အကြောင်းများကို သိရှိနားလည်နိုင်ရန်ရည်ရွယ်၍ အသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို သိန်လုံကျေးရွာ မွှားရုံ၌ ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်က ကျင်းပသည်။

ကျောပိုးမှ

ရေပြင်တွင် သွားလာနေသော သင်္ဘောနှင့် ရေယာဉ်များ၊ ငါးဖမ်းရေယာဉ်များနှင့် မီးပြတိုက်တစ်ခုတည်း ဖြင့်တွေ့ရသည်။ စစ်တွေမြို့ကမ်းနားတစ်လျှောက် ထိုင်ခုံလေးများကို အစီအစဉ်ပြုလုပ်ပေးထားသဖြင့် လူငယ်များအပါအဝင် သက်ကြီးရွယ်အိုများ အပန်းဖြေလမ်းလျှောက်ခြင်း၊ လေညင်းခံခြင်း၊ သဘာဝရှုခင်းကို ကြည့်ရှုခံစားခြင်း တို့ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်ကို တွေ့မြင်ရသည်။ လာရောက်ကြည့်ရှုရရှိသူများ ရေချိုး၊ ဆော့ကစားအပန်းဖြေနိုင်သည့် ကမ်း

ခြေအဖြစ် ရောက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်ရန် အစီအစဉ်ရှိနေသည်။ ကမ်းခြေ၌ မျှော်စင်တစ်ခု တည်ဆောက်ထားသဖြင့် ပတ်ဝန်းကျင်ရှုခင်းအလှကို အပေါ်စီးမှ မြင်တွေ့ခံစားနိုင်ရန် ဖြည့်ဆည်းပေးထားသည်။ မျှော်စင်ပေါ်သို့ တက်ရောက်ကာ လေ့လာနေသော ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများကိုလည်း မြင်တွေ့ရသည်။ စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်ရှိလာသည့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများအပါအဝင် ဧည့်သည်များ အားလုံးနီးပါးသည် စစ်တွေကမ်းနား ဖျူးပိုင်နှင့်ကမ်းနားလမ်းတစ်လျှောက်

ရှေးဦးစွာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်အောင်က လယ်ယာမြေနှင့် ပတ်သက်သော ဥပဒေများအကြောင်း ဟောပြောပြီး မြေစာရင်းဦးစီးဌာနမှူး ဦးဝင်းဇော်က ၂၀၁၂ ခုနှစ် လယ်ယာမြေဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ မြေလွတ်မြေရိုင်းဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေအကြောင်း များကို ကျေးရွာတောင်သူ ၅၆ ဦးနှင့်

ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာမှ တောင်သူများကို ဟောပြောဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ဆက်လက်၍ တောင်သူ ဦးလောလိုင်နှင့် တောင်သူများက သိလိုသည့် အချက်များကို မေးမြန်းခဲ့ရာ မြေစာရင်း ဦးစီးဌာနမှူးက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ် ပြန်/ဆက်)

ကို မဖြစ်မနေသွားရောက်လေ့လာအပန်းဖြေလေ့ရှိကြောင်း သိရသည်။ “စစ်တွေမြို့မှာ သဘောအကျဆုံးကတော့ ငါးဈေးနဲ့ ကမ်းနားလမ်း ဖျူးပိုင်ပါပဲ။ ငါးဈေးက စိတ်ဝင်စားဖို့ကောင်းသလို ထူးခြားတဲ့ငါးအမျိုးအစားတွေ၊ ရောင်းဝယ်မှုတွေ မြင်တွေ့ရတယ်။ ကမ်းနားလမ်းက စနစ်တကျ ဖောက်လုပ်ထားပြီး လတ်ဆတ်တဲ့လေကို ရှူရှိုက်နိုင်သလို ကမ်းခြေအလှနဲ့ ပင်လယ်မြင်ကွင်းကိုလည်း ခံစားလို့ရတယ်” ဟု ဆွဲဒင်နိုင်ငံမှ ၁၂ ဦးပါဝင်

သော ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားအုပ်စုမှ ပီတာအမည်ရှိ အမျိုးသားက ပြောသည်။ ဆွဲဒင်နိုင်ငံမှ ခရီးသွားဧည့်သည်အုပ်စုသည် ရခိုင်ပြည်နယ် မြောက်ဦးမြို့သို့ သွားရောက်လေ့လာခဲ့ပြီး အပြန်တွင် စစ်တွေမြို့သို့ ဝင်ရောက်လေ့လာစဉ် စစ်တွေကမ်းနားသို့ ရောက်ရှိလာခြင်းဖြစ်သည်။ စစ်တွေမြို့ကမ်းခြေကို အပန်းဖြေကမ်းခြေအဖြစ်ရောက်ရှိရန် ဆောင်ရွက်တော့မည်ဖြစ်ရာ လှပသောကမ်းခြေတစ်ခု ပေါ်ထွက်လာတော့မည်ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

Advertisement for Robinson Business School, Yangon, featuring Victoria University. It promotes MBA and BBA programs with contact information: 09-4319 6211 and 09-4200 53536. The ad includes logos for Robinson Business School and Victoria University, and mentions a free consultation and entrance test.

ဆောင်းပါး

မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး(သို့မဟုတ်)မြန်မာနိုင်ငံအတွက် စီးပွားရေးအဖွဲ့အလမ်းကောင်းများ

ထက်မင်း

နိုင်ငံစီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အရေးပါသော အစည်းအဝေး

နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲဖြစ်သူ သမ္မတကြီးဦးသိန်းစိန် ၏ ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့၌ ကျင်းပမည့် ပဉ္စမအကြိမ် မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ မကြာမီ တက်ရောက်မည့် သတင်းကို သတင်းစာများ၌ဖတ်ရှုလိုက်ရပါသည်။

ရာဇဝင်ထဲက မဟာမဲခေါင်

ရာဇဝင်နှင့်ချီ၍ ထင်ရှားလှသော မဲခေါင်မြစ်သည် ကီလိုမီတာ ၄၂၀၀ အရှည်ရှိပြီး တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံတောင်ပိုင်း ယူနန်ပြည်နယ်မှ စတင်မြစ်ဖျားခံ စီးဆင်းပြီး အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများဖြစ်သည့် မြန်မာ၊ လာအို၊ ထိုင်း၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတို့ကို ဖြတ်သန်းစီးဆင်းလျက်ရှိပါသည်။ မှတ်တမ်းများအရ မဲခေါင်ဒေသသည် လူဦးရေ သန်း ၃၀၀ ခန့် နေထိုင်ပြီး မြေဧရိယာ အကျယ်အဝန်း စတုရန်းကီလိုမီတာ ၂ ဒသမ ၆ သန်း ရှိပါသည်။

စီးပွားရေးအတွက် အချက်အချာ မဟာမဲခေါင်ဒေသ

မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲသည် သဘာဝသယံဇာတ အရင်းအမြစ်များ ဖြစ်ထွန်းပေါများမှုအပြင် လူ့စွမ်းအား အရင်းအမြစ်လည်း ကြွယ်ဝသောနေရာဖြစ်လေရာ အရှေ့တောင်အာရှဒေသတွင်သာမက တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံနှင့် တောင်အာရှနိုင်ငံများအကြားတွင်ပါ စီးပွားရေးဆိုင်ရာနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုမိုကျယ်ပြန့်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်သော အချက်အချာကျသည့် နေရာဒေသ တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

GMS ၏ နောက်ခံသမိုင်း

မဲခေါင်ဒေသခွဲ စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အစီအစဉ် (Greater Mekong Subregion Economic Cooperation Program-GMS) သည်မဲခေါင် မြစ်ဖွဲ့စည်းစီးဆင်းရာ နိုင်ငံခြောက်နိုင်ငံအကြား စီးပွား ရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုတိုးတက်ခိုင်မာလာစေရန် ရည်ရွယ်ပြုလုပ်သည့်အစီအစဉ်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုသို့စီးပွား ရေးတိုးတက်လာခြင်းအားဖြင့် မဲခေါင်ဒေသခွဲအတွင်း ရေရှည်တည်တံ့သော စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုရရှိစေ ရန်နှင့်ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုကို လျော့ချနိုင်ရန် ရည်ရွယ်သည် ဟု သိရှိရပါသည်။

GMS အစီအစဉ်ကို ၁၉၉၂ ခုနှစ်မှစတင်၍ အာရှ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် (ADB) ၏အကူအညီဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ ပါသည်။ အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်သည် မဲခေါင်ဒေသခွဲအပါ အဝင် အခြားသော ဒေသတွင်းနှင့် ဒေသခွဲ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိရာ မဲခေါင်ဒေသခွဲ စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အစီအစဉ်သည် နှစ် ကာလအရှည်ကြာဆုံးနှင့် အောင်မြင်မှု အဖြစ်ထွန်းဆုံး သော အစီအစဉ်တစ်ခုဖြစ်သည်ဟု သိရှိရပါသည်။

GMS ၏ ဦးစားပေးလုပ်ငန်းကဏ္ဍ (၉) ရပ်

GMS အစီအစဉ်တွင် ဒေသတွင်းပူးပေါင်းဆောင် ရွက်ရေးကိစ္စရပ်များ၌ ဦးစားပေးလုပ်ငန်းကဏ္ဍ (၉) ရပ် သတ်မှတ်ထားပြီး ယင်းတို့မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ် ပါသည်-

- (၁) သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍ
- (၂) စွမ်းအင်ကဏ္ဍ
- (၃) ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ
- (၄) လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍ
- (၅) ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့်သဘာဝ အရင်းအမြစ်ကဏ္ဍ
- (၆) ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍ
- (၇) လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေးကဏ္ဍ
- (၈) ကုန်သွယ်ရေးနှင့်သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး
- (၉) ပုဂ္ဂလိကရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကဏ္ဍ

ဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးနှင့်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများ ကျင်းပခြင်း

အဆိုပါကဏ္ဍ(၉)ရပ်တွင် လုပ်ငန်းများလွယ်ကူစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံအလိုက်သက်ဆိုင်ရာဌာန များ ပါဝင်သော မဲခေါင်ဒေသတွင်းဖွဲ့စည်းပေးသည့်လုပ်ငန်း အဖွဲ့များကို ဖွဲ့စည်းထားရှိပြီး ၎င်းတို့၏တင်ပြချက်များ အပေါ်အဆင့်မြင့်အရာရှိများအစည်းအဝေးတွင် ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးပြီး သဘောတူညီမှုများကို ဝန်ကြီးအဆင့်အစည်း အဝေးက ချမှတ်ပါသည်။ ဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးကို

နှစ်စဉ်ကျင်းပပြုလုပ်ပါသည်။

GMS အစီအစဉ်၏ (၁၀)နှစ်မြောက်ဖြစ်သည့် ၂၀၀၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၃ ရက်တွင် အဖွဲ့ဝင် ခြောက် နိုင်ငံမှ နိုင်ငံခြားဆောင်ရွက်ရေး၏ ပထမအကြိမ်ထိပ်သီး အစည်းအဝေးကို ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဖန္ဒမ်းပင်မြို့၌ ကျင်းပ နိုင်ခဲ့ပါသည်။ ယင်းအစည်းအဝေးမှအစပြု၍ မဲခေါင်ဒေသ ခွဲထိပ်သီးအစည်းအဝေးများကို အတူတကွစဉ်အလိုက် သုံးနှစ် တစ်ကြိမ်ကျင်းပခဲ့ရာ စတုတ္ထအကြိမ်မြောက်ထိပ်သီးအစည်း အဝေးကို မြန်မာနိုင်ငံနေပြည်တော်၌ ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဒီဇင် ဘာ ၁၉ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

အဝေး၏ Theme မှာ “သာတူညီမျှ သာယာဝပြောရေး အတွက် ပိုမိုခိုင်မာသော ဂျီအမ်အက်စ်လက်တွဲပေါင်းစည်း ရေး” ဖြစ်ပါသည်။

၂၀၀၈ ခုနှစ် တတိယအကြိမ်အဖြစ် လာအိုနိုင်ငံ တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ဗီယက်နမ်၊ ထိုင်းအစည်းအဝေး၏ Theme မှာ “ပိုမိုဆက်သွယ်ယှက်နွယ်မှုဖြင့် အရည်အသွေး ပိုမိုကောင်းမွန်ရေး”ဖြစ်ပါသည်။

၂၀၁၁ ခုနှစ် စတုတ္ထအကြိမ်အဖြစ် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကျင်းပခဲ့သည့် နေပြည်တော် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ Theme မှာ “၂၀၁၂ ခုနှစ်အလွန် မဲခေါင်ဒေသခွဲဖွံ့ဖြိုး



မဟာမဲခေါင်ဒေသခွဲ စီးပွားရေးစင်္ကြံလမ်းများ အခြေပြပုံ။

ပေါင်းစည်းစွမ်းအင်ကို အလေးထားသည့် GMS မဲခေါင် ဒေသခွဲထိပ်သီးအစည်းအဝေးများတွင် အဖွဲ့ဝင်ခြောက် နိုင်ငံ၏ နိုင်ငံခြားဆောင်ရွက်ရေးတက်ရောက်ကြပြီး အဖွဲ့၏ အနာဂတ်မျှော်မှန်းချက်များကိုချမှတ်ကာ အရေးပါသော ပူးတွဲကြေညာချက်များကို ထုတ်ပြန်လေ့ရှိကြရာ ယင်း အစည်းအဝေးများသည် GMS အစီအစဉ်၏ သမိုင်းဝင် အထိမ်းအမှတ်မှတ်တိုင်များပင်ဖြစ်ပါသည်။ ထုတ်ပြန် သည့်ကြေညာချက်များကို လေ့လာမည်ဆိုပါက ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုကို အဓိကထားသော မဟာဗျူဟာဖြစ်ကြောင်း ယနေ့အထိ ကျင်းပပြီးစီးခဲ့ဖြစ်သော ထိပ်သီးအစည်း အဝေးများ၏ အဓိကရည်ရွယ်ချက်များကို ကြည့်ပါက ပေါ်လွင် ထင်ရှားနေပါသည်။

၂၀၀၂ ခုနှစ် ပထမအကြိမ်အဖြစ် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ဖန္ဒမ်းပင်ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၏ Theme မှာ “မဲခေါင်ဒေသအတွင်းတိုးတက်မှု ညီမျှမှုနှင့် သာယာဝပြောမှုအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ မဟာဗျူဟာတစ်ခုဖြစ်ထွန်းရေး”ဖြစ်ပါသည်။

၂၀၀၅ ခုနှစ် ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံတွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ကူမင်းထိပ်သီးအစည်း

တိုးတက်မှုမဟာဗျူဟာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆယ်စု နှစ်သစ်ဆီသို့”ဖြစ်ပါသည်။

ထိပ်သီးအစည်းအဝေး မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကျင်းပခဲ့စဉ်က ထူးခြားမှုများ

ထိုစဉ်က မြန်မာနိုင်ငံသည် ၂၀၀၈ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ ရွေးကောက်တင်မြောက်သည့် အစိုးရသစ်၏ ကနဦးကာလများဖြစ်ပြီး နိုင်ငံသားအားလုံး ရည်မှန်းတောင့်တသည့် ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်သစ်ဖြစ် ပေါ်ရေးအတွက် ကဏ္ဍပေါင်းစုံတွင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု များစွာအတွက် အခြေတည်အုတ်မြစ်ချလုပ်ဆောင်နေ ချိန်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် GMS စီးပွားရေးပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှု အစီအစဉ်မှာ ၂၀၁၂ ခုနှစ်က နှစ် ၂၀ ပြည့် မြောက်ခဲ့ရာ ဒေသခွဲအဆင့်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတွင် လက်ရှိ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် မိတ်ဖက်ပြု ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အဆင့်မှ မဟာဗျူဟာအဆင့်အထိ မြှင့်တင်ရန် ရည်မှန်း ချက်ချမှတ်နိုင်ခဲ့ခြင်းမှာ မော်ကွန်းမှတ်တိုင်တစ်ခုအဖြစ် မှတ်တမ်းတင်နိုင်ခဲ့သည်။ တစ်နည်းအားဖြင့်ဆိုသော် ယင်းထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် နောင်လာမည့်ဆယ်နှစ် တကာလအတွက် GMS မဟာဗျူဟာမူဘောင်အသစ်

၂၀၁၂-၂၀၂၂ ကို အတည်ပြုချမှတ်နိုင် ခဲ့ပြီး အခန်းကဏ္ဍ သစ်တစ်ရပ်ကို ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်းပင် ဖြစ်ပါသည်။

ယင်းအပြင် အဆိုပါ မဟာဗျူဟာမူဘောင်သစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်းအားဖြင့် မြန်မာ နိုင်ငံအနေဖြင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုဆောင်ရွက်နေသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် အကျိုးများစွာ သက်ရောက်စေနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

မဲခေါင်ဒေသခွဲစီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အစီ အစဉ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် အကျိုးဖြစ်ထွန်းမှုများ

မြန်မာနိုင်ငံသည် မဲခေါင်ဒေသခွဲ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ တစ်နိုင်ငံဖြစ်သကဲ့သို့ အခြားအာရှလမ်းမကြီး၊ အာဆီယံ အက်မက်စ်၊ ဘင်းစတက် လမ်းမကြီးများနှင့် ဆက်သွယ် ပါဝင်လျက်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့်လည်း နိုင်ငံတော်သမ္မတ ကြီးက တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ပေကျင်းမြို့တွင် နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်၌ ကျင်းပသော APEC CEO ထိပ်သီး အစည်းအဝေးတွင် “မြန်မာနိုင်ငံသည် ဈေးကွက်စီးပွား ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အာရှတွင်နောက်ဆုံးပေါ်ပေါက် လာသည့် နယ်မြေသစ်အဖြစ် တင်စားပြောဆိုလျက်ရှိ ကြောင်း” ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ထိုသို့ ဂုဏ်ယူဖွယ်ပြောဆိုနိုင်ခြင်းမှာလည်း မြန်မာ နိုင်ငံ၏အချက်အချာကျမှုကို နိုင်ငံတကာက မျက်ပါး ထင်ထင် သိမြင်ပြီး အသိအမှတ်ပြုပူးပေါင်းဆောင်ရွက် မှုများက သက်သေပြဆိုလျက်ရှိသည်။ ဥပမာအားဖြင့် ယခုဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် မဲခေါင်ဒေသခွဲစီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအစီအစဉ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ မဲခေါင်ဒေသတွင် စီးပွားရေးစင်္ကြံလမ်းများ၌ ပါဝင်ပတ် သက်နေမှုကို လက်လှမ်းမီသလောက်တင်ပြလိုပါ သည်။

စီးပွားရေးစင်္ကြံလမ်းများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏အခန်းကဏ္ဍ

မဲခေါင်ဒေသခွဲလမ်းများအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ တွင် R3, R4 နှင့် R7 ဟူ၍ သတ်မှတ်လမ်းကြောင်းသုံး ကြောင်းနှင့် စင်္ကြံလမ်းကြောင်း ငါးခုပါဝင်သည်ဟု သိရ ပါသည်။ ယင်းတို့မှာ -

- (၁) R3- တာချီလိတ်-ကျိုင်းတုံ-မိုင်းလားလမ်း ၂၅၆ ကီလိုမီတာ
- (၂) R4- လားရှိုး-မူဆယ်လမ်း ၁၇၆ ကီလိုမီတာ
- (၃) R7- ကျိုင်းတုံ-လွိုင်လင်-သီပေါ-လားရှိုးလမ်း ၆၆၆ ကီလိုမီတာ
- (၄) အရှေ့-အနောက် စင်္ကြံလမ်း (East-West Economic Corridor- EWEC)မော်လမြိုင်- ဒါနန်းလမ်း (ဗီယက်နမ်)
- (၅) တောင်-မြောက်စင်္ကြံလမ်း (North-South Economic Corridor- NSEC) ကူမင်း- မြန်မာ(မိုင်းလား-တာချီလိတ်)-ဗန်ကောက် လမ်း
- (၆) တောင်ပိုင်း စင်္ကြံလမ်း (Southern Economic Corridor-SEC) ဗန်ကောက်- ကန်ချနာဘူရီ-ထားဝယ် တိုးချဲ့အပိုင်း
- (၇) အနောက်-မြောက်စင်္ကြံလမ်း (North West- ern Corridor-NWC)အိန္ဒိယ-မြန်မာ-ထိုင်း သုံးနိုင်ငံလမ်း
- (၈) မြောက်ပိုင်းစင်္ကြံလမ်း (Northern Corridor- NC)ကူမင်း-ရွှေလီ-မူဆယ်-မန္တလေး-တမူး- အင်ဖာ

စင်္ကြံလမ်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရှေ့-အနောက် စင်္ကြံလမ်းနှင့် တောင်-မြောက်စင်္ကြံလမ်းတို့သည် မူလ စင်္ကြံလမ်းများဖြစ်ပြီး ကျန်စင်္ကြံလမ်း သုံးလမ်းသည် နောက်မှထပ်တိုးသော စင်္ကြံလမ်းများဖြစ်ပါသည်။ ထပ်တိုးစင်္ကြံလမ်းများသည် ဂျီအမ်အက်စ်နိုင်ငံများနှင့် တောင်အာရှနိုင်ငံများ ဆက်သွယ်ရေးအတွက် ပိုမို ကောင်းမွန်စေမည့် အစီအမံများဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ စီးပွားရေးစင်္ကြံလမ်းများ၏ ဆက်သွယ်မှုမှ တစ်ဆင့် မဲခေါင်ဒေသခွဲ စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက် မှု အစီအစဉ် ဦးစားပေးကဏ္ဍ (၉)ရပ်သည်လည်း ဖွံ့ဖြိုး ဖြစ်ထွန်းတိုးတက်လာမည်ဖြစ်လေရာ ယင်းစီမံကိန်း များတွင် ပါဝင်သည့် မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့်လည်း ကျွန်း

စာမျက်နှာ ၇ သို့

ပြည်တွင်းသတင်း

တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ် ပိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၁၆) သင်တန်းဆင်းဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၉

တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ်ပိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ် (၁၆) သင်တန်းဆင်းဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ ညနေ ၆ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ်တွင် နှင်းသဘင်ခန်းမဆောင်ကြီး၏ စုဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်ချီးမြှင့်သည်။

အဆိုပါ သင်တန်းဆင်းဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲအခမ်းအနားသို့ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(ရေ)နှင့် ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ) နှင့် ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) မှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများနှင့် ဇနီးများ၊ တိုင်းမှူးများ၊ တပ်မတော် ဆေးတက္ကသိုလ် ကျောင်းအုပ်ကြီးနှင့် ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်များ၊ သင်တန်းဆင်းအရာရှိများ၏ မိဘဆွေမျိုးများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်က သင်တန်းဆင်းအရာရှိများအား တစ်ဦးချင်း ရင်းရင်းနှီးနှီး လိုက်လံနှုတ်ဆက်ပြီး အားပေးစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် သင်တန်းဆင်းအရာရှိများ၊ မိဘဆွေမျိုးများနှင့်အတူ ညစာသုံးဆောင်ကြသည်။

သင်တန်းဆင်းဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲအပြီးတွင် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် နှင်းသဘင်ခန်းမဆောင်၌ မြဝတီတေးဂီတနှင့် အငြိမ်းအဖွဲ့၏ ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်ဆေးတက္ကသိုလ် ပိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ် (၁၆)သင်တန်းဆင်း ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲအခမ်းအနားတွင် ကျောင်းဆင်း ပိုလ်လောင်းများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။ (မြဝတီ)

ကိုယ့်နိုင်ငံသား ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားအရေး အလေးထားဆောင်ရွက်ရေးပြီး အကောင်းဆုံးနည်းလမ်းများဖြင့်လုပ်ဆောင်နေ

ရွှေ့ပြောင်းသွားလာခြင်းသည် ယနေ့ကမ္ဘာတွင် အရေးပါသည့် အကြောင်းအရာတစ်ခုဖြစ်နေပြီး ရောယှက်ဆက်သွယ်နေသည့် ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးနည်းပညာများ အလျင်အမြန် တိုးတက်ထွန်းကားလာကြောင့် ကျွမ်းကျင်မှုအဆင့်အမျိုးမျိုးရှိသည့် အလုပ်သမားများ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ၊ အလုပ်သင်များ၊ သင်တန်းသားများ၊ ငှင်းတို့၏ မိသားစုများနှင့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွားများ ပိုမိုရွှေ့လျားသွားလာနေကြပြီ ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံလူဦးရေ၏ ၅ ရာခိုင်နှုန်းခန့်သည်လည်း ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားများအဖြစ် နိုင်ငံအသီးသီး၌ သွားရောက်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိကြသည်။

အတွက် ဆောင်ရွက်နေမှုများကို တာဝန်ရှိသူများအား တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့ပါသည်။ **ဦးထင်အောင် (ဒုတိယဝန်ကြီး၊ အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန)** အစိုးရအနေနဲ့ ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားတွေ သွားရောက်အလုပ်လုပ်ကိုင်တဲ့အခါမှာ လုပ်ခလစာတွေ မှန်မှန်ကန်ကန်ရမယ်။



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးထင်အောင်

သူတို့တစ်တွေရဲ့ အခွင့်အရေးအပြည့်အဝရမယ်။ လူမှုဖူလုံရေးကအစ စောင့်ရှောက်မှုတွေရမယ်ဆိုတဲ့ အာမခံချက်တွေနဲ့ စနစ်တကျသွားစေချင်ပါတယ်။ အလုပ်သမားတွေ စေလွှတ်တဲ့အခါ အေဂျင်စီအဖွဲ့ချုပ်နဲ့ အလုပ်သမားသံအရာရှိတွေအပြင် အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးက စိစစ်ပြီးတော့မှ ခွင့်ပြုပေးပါတယ်။ အခုလို တရားဝင်သွားတဲ့အခါ ကျတော့ နှစ်နိုင်ငံထိုးထားတဲ့ သဘောတူညီချက်တွေ၊ နားလည်မှုတွေရှိတဲ့အတွက် အကြောင်းကြောင်းကြောင့် သွားရောက်လုပ်ကိုင်တဲ့အလုပ်သမားတွေအနေနဲ့ ရသင့်ရထိုက်တဲ့ အခွင့်အရေးတွေရမှာ။ အခက်အခဲတွေကြုံနေတယ်ဆိုရင် အစိုးရအနေနဲ့ ဖြစ်ဖြစ်၊ အဖွဲ့ချုပ်အနေနဲ့ဖြစ်ဖြစ်၊ အေဂျင်စီတစ်ခုချင်းနဲ့ ဖြစ်ဖြစ် သွားပြီးတော့ စနစ်ကျဆောင်ရွက်ပေးနိုင်တဲ့အနေအထားရှိပါတယ်။ တရားဝင်ခွင့်ပြုထားတဲ့ အလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေး အေဂျင်စီတွေ

အနေနဲ့ အလုပ်သမားတွေကို စပြီး လွှတ်တဲ့အချိန်ကနေပြီး ပြန်ရောက်တဲ့အချိန်အထိ တာဝန်ယူရမယ်ဆိုတဲ့ အာမခံချက်ရှိပါတယ်။ အလုပ်သမားက တိုမှာရောက်လို့အကြောင်းကြောင်းကြောင့် အဆင်မပြေရင် အလုပ်သမားသံအရာရှိ၊ အေဂျင်စီအဖွဲ့ချုပ်နဲ့ သက်ဆိုင်ရာ အလုပ်သမားအေဂျင်စီက ချက်ချင်းသွားပြီး ဖြေရှင်းဖို့ဆောင်ရွက်ပါတယ်။ တရားမဝင်နည်းလမ်းနဲ့ သွားတဲ့အခါကျတော့ ဘယ်သူတွေ ဘယ်နားမှာရှိမှန်းမသိ၊ ပြဿနာပေါ်မှသာ သိရပါတယ်။ အစိုးရအနေနဲ့ တရားဝင်ပုံဖြစ်ဖြစ်၊ တရားမဝင်ပုံဖြစ်ဖြစ် ကိုယ့်ရဲ့ပြည်သူ့ပြည်သားတွေဖြစ်တဲ့အတွက် တတ်နိုင်တဲ့နည်းလမ်းကနေ သူတို့ကို စောင့်ရှောက်မှု၊ ကာကွယ်မှုတွေပေးနေပါတယ်။

အခုလည်း မကြာခင်မှာ ထိုင်းနိုင်ငံအတွင်းမှာရှိတဲ့ ထိုင်းနိုင်ငံက ထုတ်ပေးတဲ့ နေထိုင်အလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့်ကတ်ရရှိထားတဲ့ မြန်မာအလုပ်သမားပေါင်း ၆ သိန်းကျော် အပါအဝင် ပြောင်းရွှေ့အလုပ်သမားအထောက်အထားမရှိသူတွေကိုပါ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ် ၃၁ ရက် မတိုင်ခင် နိုင်ငံသားစိစစ်မှုကို ဆောင်ရွက်ပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ထိုင်းနိုင်ငံမှာ ရောက်ရှိနေတဲ့ ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများနည်းတူ မလေးရှားနိုင်ငံမှာလည်း အခုလို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်အောင် အစီအစဉ်တွေ လုပ်နေပါတယ်။ ဒါပေမယ့် သူတို့မှာ ကန့်သတ်ချက် တစ်ခုရှိတာက ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၃၁ ရက် နောက်ပိုင်းဆိုရင် တရားမဝင်အလုပ်သမားတွေကို ထိထိရောက်ရောက် အရေးယူမှာတွေလည်း ရှိတယ်ဆိုတော့ သူတို့နိုင်ငံရဲ့ ပေါ်လစီတွေနဲ့ ကိုယ်ကဆောင်ရွက်ရမယ့်အစီအစဉ်တွေကို ဘယ်လို ဝင်ဆံ့အောင် လုပ်ရမလဲဆိုတာ သူတို့ နဲ့ညှိနှိုင်းပြီးတော့ ဆောင်ရွက်သွားဖို့ရှိပါတယ်။ အစိုးရအနေနဲ့ ကိုယ့်နိုင်ငံသား ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားတွေအရေးကို အလေးထားပြီး ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ တတ်နိုင်သလောက်၊ တတ်နိုင်တဲ့

အကောင်းဆုံး နည်းလမ်းတွေနဲ့ လုပ်ဆောင်နေပါတယ်။ ဒါထက်လည်း ပိုပြီးဆောင်ရွက်ချင်ပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံက ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားတွေက ထိုင်းနိုင်ငံမှာ အများဆုံးပါ။ သုံးသန်းနီးနီးလောက် ရှိပါတယ်။ ဒုတိယကတော့ မလေးရှားပေါ့။ တတိယကတော့ ကိုရီးယားပါ။ တရားမဝင်သွားရောက်တဲ့ ရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားတွေကို စာရင်းကောက်လို့မရပါဘူး။ လူသိတဲ့လမ်းကသွားသလို လူမသိတဲ့လမ်းကလည်း သွားကြတဲ့အတွက် ဘယ်သူတွေ ဘယ်မှာရောက်နေသလဲဆိုတာ စာရင်းကောက်လို့မရပါဘူး။ ထိုင်းမှာရှိတဲ့ လူမှုအဖွဲ့တော့ သူတို့က ခန့်မှန်းခြေလောက်ပဲ ပေးနိုင်ပါတယ်။ ထိုင်းနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ မြန်မာ ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားဦးရေ သုံးသန်းဆိုတာ ခန့်မှန်းခြေကို ပြောတာပါ။ မြန်မာရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမား



ဒေါ်ဥမ္မာမြင့်

တွေ မွေးဖွားလာတဲ့ကလေးတွေ အထောက်အထားမဲ့တာနဲ့ ပတ်သက်ပြီးပြောရရင် လဝက ဥပဒေမှာ ပါတဲ့အတိုင်း သူတို့တစ်တွေ နိုင်ငံသားဖြစ်ရမှာပါ။ မိဘနှစ်ဦးစလုံးက မြန်မာနိုင်ငံသား မှန်ခဲ့လို့ရှိရင် ဥပဒေမှာပါတဲ့အတိုင်း မြန်မာနိုင်ငံသား အမိအဖက မွေးဖွားလာရင် မြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမှာပေါ့။ **ဒေါ်ဥမ္မာမြင့် (မန်နေဂျင်ဒါရိုက်တာ သုခစိုးစံ ပြည်ပအလုပ်အကိုင် ရှာဖွေရေးနှင့်စက်မှုလက်မှုသင်တန်း) နိုင်ငံခြားသွားချင်တာဖြစ်ဖြစ်။**

အမေးအရေး-ထွန်းဝင်းနိုင်၊ ကျော်သူထက်၊ ဓာတ်ပုံ-ကိုကိုစိုးညွန့်

မြန်မာပြည်မှာပဲ လုပ်ကိုင်ချင်တာပဲဖြစ်ဖြစ် အလုပ်လုပ်ကိုင်ချင်တဲ့ ကလေးတွေကို မှတ်ပုံတင်ပြီးသွားတာနဲ့သင်တန်းစပေးပါတယ်။ သူတို့ဝါသနာပါတဲ့ ဝရီနံ၊ Electrical၊ Mechanical စတဲ့လုပ်ငန်းတွေအပြင် အင်္ဂလိပ်စာကိုပါ တွဲဖက်သင်ကြားပေးပါတယ်။ သင်တန်းကာလကို သုံးလသတ်မှတ်ထားပြီး လက်တွေ့လုပ်ခိုင်း၊ စာတွေ ဖြေခိုင်း၊ လူတွေ အင်္ဂလိပ်လို မေးပြီးအားလုံး အောင်မြင်မှ အောင်လက်မှတ်ပေးပါတယ်။

လုပ်သားတွေ မစေလွှတ်ခင် အလုပ်သမားတွေရဲ့ ရပိုင်ခွင့်အစည်းတွေနဲ့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းတော့ သူတို့က ခန့်မှန်းခြေလောက်ပဲ ပေးနိုင်ပါတယ်။ ထိုင်းနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ မြန်မာ ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားဦးရေ သုံးသန်းဆိုတာ ခန့်မှန်းခြေကို ပြောတာပါ။



ဦးအောင်ကျော်သန်း

မူတွေကို သင်ကြားပေးပြီးတော့ ဟိုဘက်နိုင်ငံက အလုပ်ရှင်က ဒါတွေလုပ်ရမယ်၊ ဒါတွေမလုပ်ရဘူးဆိုတဲ့အချက်ကို သဘောတူသလားမေးပါတယ်။ အဲဒီလိုပဲ တစ်ဖက်ကအလုပ်ရှင်တွေကိုလည်း အလုပ်သမားတွေအပေါ်မှာ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ဥပဒေ၊ အဲဒီနိုင်ငံရဲ့ ဥပဒေအရ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ပေးဖို့၊ လုပ်ခလစာစာမန်မှန်ပေးဖို့၊ လုပ်သားတွေနေထိုင်ဖို့၊ ဆေးရုံတက်တဲ့အခါမှာ ထောက်ပံ့ပေးဖို့နဲ့ သေဆုံးသွားတဲ့အခါမှာ မြန်မာပြည်ပြန်ပို့ပေးပြီး

တော့ လျော်ကြေးပေးဖို့ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရလာရင်လည်း အာမခံထားပေးဖို့ ဆောင်ရွက်ခိုင်းပါတယ်။ ဒါတွေ သဘောတူပြီဆိုမှ အလုပ်သမားကို စေလွှတ်ပါတယ်။ **ဦးအောင်ကျော်သန်း(ဆက်သွယ်ရေးနှင့် အစီအစဉ်အရာရှိ၊ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာရေးထိုင်ခြင်းဆိုင်ရာ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့)**

နိုင်ငံတကာ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာရေးထိုင်ခြင်းဆိုင်ရာ(IOM) နဲ့ပတ်သက်လို့ ကမ္ဘာမှာ ဦးစီးဦးဆောင်လုပ်နေတဲ့ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပါတယ်။ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံပေါင်း ၁၅၀ ကျော်ရှိတဲ့ အထဲမှာ မြန်မာနိုင်ငံလည်း ပါဝင်ပါတယ်။ ရွှေ့ပြောင်း အလုပ်သမားတွေနဲ့ ပတ်သက်ပြီး နိုင်ငံတကာအစိုးရတွေကို နည်းပညာတွေ ပံ့ပိုးကူညီပေးပါတယ်။ ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားတွေရဲ့ ပတ်ဝန်းကျင်တွေမှာရှိတဲ့ လူထုအားလုံးကို တိုက်ရိုက်အကူအညီပေးနေတာတွေရှိပါတယ်။ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာ နေထိုင်တာဟာ လက်ရှိအခြေအနေအထားတိုးတက်အောင် ရွှေ့ပြောင်းသွားလာတာဖြစ်တဲ့အတွက်ကြောင့် တကယ်စနစ်တကျနဲ့ စီမံကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းမယ်ဆိုရင် ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားတွေ၊ သူတို့ရဲ့ မိသားစုတွေနဲ့ သက်ဆိုင်ရာ နိုင်ငံတွေအတွက် အကျိုးရှိနိုင်တယ်လို့ ယုံကြည်ပြီး (IOM) အဖွဲ့က ကူညီပေးနေတာဖြစ်ပါတယ်။ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာမှုတွေမှာ အကောင်းတွေရှိသလို အန္တရာယ်ကျရောက်နိုင်တဲ့ အနေအထားတွေရှိပါတယ်။ အဲဒါတွေကို ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းတဲ့ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာခြင်းဖြစ်အောင် မူဝါဒချမှတ်တဲ့အပိုင်းနဲ့ နည်းပညာပိုင်းတွေမှာ ကူညီပံ့ပိုးပေးနေပါတယ်။ ရွှေ့ပြောင်းသွားလာခြင်းဟာ တကယ်ရှုပ်ထွေးပြီး ဘက်စုံကနေ ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရမယ့် အကြောင်းအရာဖြစ်တဲ့အတွက် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံနဲ့ ပေါင်းစပ် **စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့**

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

စီမံကိန်းများ အချိန်မီပြီးစီးရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်များဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ - စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မြင့်အား အီတလီနိုင်ငံ Danieli Co.,Ltd.မှ Vice President ဖြစ်သူ Mr.G.C Lavaroni ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်နံနက် ၉ နာရီက ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ ဧည့်ခန်းမ၌ လာရောက်တွေ့ဆုံပြီး Mr.G.C Lavaroni မှ အမှတ်(၁) သံမဏိစက်ရုံ(မြင်းခြံ) စီမံကိန်းအတွက် ငွေပေးချေဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း၊ အမှတ်(၁)သံမဏိစက်ရုံ (မြင်းခြံ)၌ စက်မှုလုပ်ငန်းအမျိုးမျိုးတွင် အသုံးပြုနိုင်မည့် Spare Parts ပစ္စည်းများ ထုတ်လုပ်ပေးမည့် J.V Workshop တစ်ခု တည်ဆောက်အကောင်

အထည်ဖော်လိုမှုနှင့် ပတ်သက်၍ လည်းကောင်း ဆွေးနွေးတင်ပြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ကုမ္ပဏီဘက်မှ အဆိုပြုလွှာတင်ပြနိုင်ကြောင်းနှင့် စီမံကိန်း အချိန်မီပြီးစီးရေးအတွက် ဆက်လက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအား ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးအား နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဂျပန်နိုင်ငံ Small & Medium Enterprises and Regional Innovation (SMRJ) မှ Executive Director ဖြစ်သူ Mr. Yuzuru Hata ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ လာရောက်တွေ့ဆုံပြီး ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအကြား

အသေးစားနှင့် အလတ်စားလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်ရေး၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လတွင် ဂျပန်နိုင်ငံ၌ကျင်းပမည့် ASEAN -JAPAN CEO Network Working Enhancing Project တို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးမှ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးနိုင်ရေးနှင့် Business Matching Activity တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ SME လုပ်ငန်းရှင်များ ပူးပေါင်းပါဝင်နိုင်ရေး ကိစ္စရပ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲများ သို့ စက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

စိုက်ပျိုးနည်းစနစ် တာဝန်ပေးအပ်ပွဲနှင့် ပုလဲသွယ်မျိုးစပါးများပေးအပ်ပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ - နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဥက္ကဋ္ဌခရိုင် ဇေယျာသီရိမြို့နယ် နွေစပါးပုလဲသွယ် သိပ္ပံနည်းကျ စိုက်ပျိုးနည်းစနစ် (G.A.P) ကွင်းဝန်ထမ်းများ တာဝန်ပေးအပ်ပွဲနှင့် တောင်သူများအား ပုလဲသွယ်မျိုးစပါး

မျိုးစေ့များ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်က ဇေယျာသီရိမြို့နယ် ကျောက်ချက်ရွှေတန်းစခန်း၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင်နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဦးစီးမှူး ဒုတိယညွှန်ကြား

ရေးမှူး ဦးတင်ဦးကြိုင်နှင့် ဥက္ကဋ္ဌခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှူး ဦးကျော်ကျော်ဦးတို့က အမှာစကားပြောကြားကြပြီး နွေစပါးပုလဲသွယ် သိပ္ပံနည်းကျ စိုက်ပျိုးနည်းစနစ် G.A.P ကွင်းဝန်ထမ်းများအား တာဝန်ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ဆက်လက်ပြီး နွေစပါးပုလဲသွယ် စိုက်ပျိုးမည့် တောင်သူများကို ပုလဲသွယ်မျိုးစေ့များ ပေးအပ်ခဲ့သည်။ မင်းမင်းလတ်



ပုလဲသွယ်စံပြကွက်များစတင်စိုက်ပျိုး

ကဝ ဒီဇင်ဘာ ၁၉ - ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကဝမြို့နယ် ခမ္ဘာကန်ကြီးကျေးရွာတွင် ကွင်းအမှတ် (၁၀၃၈) ရှိ တောင်သူ ဦးပေါက်တူးပါ တောင်သူငါးဦး၏ ပုလဲသွယ်စံပြကွက်စတင် ၁၀၀ စိုက်ပျိုးပွဲနှင့် အနှံ့ကျေးရွာကွင်းအမှတ် (၁၀၁၆) ရှိ တောင်သူဦးဌေးအောင်၏ နွေစပါးပုလဲသွယ် ၁၀ ဧက စံပြကွက်တွင် GAP စနစ်ဖြင့် စိုက်ပျိုးပြသပွဲတို့ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက အဆိုပါကွင်း၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေးနှင့်မွေးမြူရေးဝန်ကြီးဦးတင်ဦးက ပုလဲသွယ်စတင်ပွဲအခမ်းအနားကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်၍ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန် ပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးစိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနဦးစီးမှူး ဦးလှမြင့်က ပြောကြားရာတွင် သိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးနည်းစနစ် ၁၄ ချက်တို့ကို တိကျစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်နိုင်ပါက စတင် ၂၀၀ ထွက်ရှိနိုင်ကြောင်း၊ တောင်သူလယ်သမားများ စိတ်ပါဝင်စားစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်နှင့် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှလည်း စဉ်ဆက်မပြတ် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးတွင် ပုလဲသွယ်စတင် ၂၀၀၀၀ ပြည့်မီအောင် ဆက်လက် စည်းရုံးဆောင်ရွက်နေကြောင်း၊ မြို့နယ်တိုင်းတွင် ပုလဲသွယ်စတင် ၅၀ နှင့်စတင် ၁၀၀ စံပြကွက်များ စိုက်ပျိုးရန်စည်းရုံးပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် စက်မှုလယ်ယာဦးစီးမှူးက ကောက်စိုက်စက်များ၏ အားသာချက်များကိုလည်း ထည့်သွင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ မြင့်နိုင်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ လက်ယက်စမ်းကျေးရွာ၊ ဘုရားကုန်းအုပ်စု (၇၇၇၈) အောင်သူခ ၂လမ်း၊ အမှတ်(၃၃၇)ဟုခေါ်တွင်သော စရိယာ အကျယ်အဝန်း အလျားပေ ၂၀x အနံ ပေ ၆၀ မြေကွက်နှင့်မြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အဆောက်အအုံအပါအဝင် လျှပ်စစ်စီတာနှင့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ဒေါ်မာညို ၁၂/တမန(နိုင်)၀၆၂၅၆၉ ထံမှ ကျွန်ုပ်၏စိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေများအတွက် တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါ သည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း နိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်မာညိုမျိုးထက် LL.B ဒေါ်အေးသူစာအောင် LL.B
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၄၄၈၆) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၄၄၄၅)
အမှတ်(၁၁၄)၊ ပြည်တော်အေးလမ်း၊ လေးထောင့်ကန်ရပ်ကွက်၊ သစ်နံ့ကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၉၁၃၇၃၇၊ ၀၉-၂၅၁၀၅၄၅၅

Table with columns for various news items and a large table of names and amounts under 'ရှေ့ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း'.

အရိပ်လည်းရ ဝန်းကျင်လှ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးကြ

Large advertisement for 'ရွှေပျောက်ဆောင်' (Golden Disappearance) featuring a logo, text about gold recovery, and contact information.

တရားမဝင်သယ်ဆောင်လာသောသစ်များ ဖော်တော်ယာဉ်ခြောက်စီးနှင့်အတူ ဖမ်းမိ

ကျိုင်းတုံ ဒီဇင်ဘာ ၁၉

ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း) ကျိုင်းတုံခရိုင်အတွင်းရှိ မိုင်းပျဉ်းမြို့နယ်နှင့် တုံတာမြို့နယ်တို့တွင် သစ်တောဦးစီးဌာန နယ်မြေခံ တပ်မတော်နှင့် ပြည်သူ့ရဲတပ်ဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်း၍ တရားမဝင်သယ်ဆောင်လာသည့် ပိတောက်နှင့် တမလန်း သစ်လုံး ၆၄ တန်ခန့်ကို ဖော်တော်ယာဉ် ခြောက်စီးနှင့်အတူ ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့သည်။



ဖြစ်စဉ်မှာဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက် ည ၉ နာရီ ၁၅မိနစ်က တောင်ကြီး-ကျိုင်းတုံကားလမ်းပေါ်တွင် ယာဉ်မောင်း ကျော်မင်းဦး မောင်းနှင်သော နှစ်ဆန်း ဒီဇယ်ယာဉ်အမှတ် ၈၁/--- ကားပေါ်မှ ပိတောက် သစ်လုံးနှင့် ဓားရွေ ၈၄ လုံး ၁၂ ဒသမ ၆၇၅၄ တန်အား မိုင်းပျဉ်းမြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနက ဖမ်းမိခဲ့ပြီး အမှုကို မိုင်းပျဉ်းမြို့မရဲစခန်းတွင် အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

အခြားဖြစ်စဉ်တစ်ခုမှာ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီနှင့် ၁၁ နာရီက တုံတာမြို့နယ် နောင်ချို-မိုင်းညှင်းကားလမ်း ခန့်မှန်းမြေပုံညွှန်း ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် ညနေ ၃

နာရီ ၂၀ မိနစ်က တုံတာမြို့နယ် ယာဉ်အမှတ် ၈၆/--- အပြာရောင် ၁၂ ဘီးကားပေါ်ရှိ ပိတောက်သစ်လုံး ၁၂ ဘီးကား အပြာရောင်ပေါ်မှ ပိတောက်သစ်လုံး ၁၀ တန်ခန့်နှင့် ပြီးနောက် ယာဉ်အမှတ် ၂၇/--- ၁၀ ဘီးကား အစိမ်းရောင်ပေါ်မှ ပိတောက်သစ်လုံး ၁၀ တန်ကို ယာဉ် နောက်လိုက် ရဲမင်းသန်းနှင့်အတူ တွေ့ရှိဖမ်းဆီးနိုင်ခဲ့သည်ဟု တုံတာ သစ်တောဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။



ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက် နံနက်က လှိုင်သာယာစက်မှုဇုန် စီမံခန့်ခွဲရေးရုံး ကနောင်ခန်းမတွင် မီးလောင်မှုလျော့နည်းကျဆင်းရေး မီးဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအသိပညာပေးဟောပြောပွဲ ကျင်းပရာ စက်မှုဇုန် စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ကော်မတီဝင်များ၊ စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံပိုင်ရှင်များ၊ မန်နေဂျာများနှင့် ဝန်ထမ်းများ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးအောင်ကျော်မြင့်က ဟောပြောစဉ်။

ဒေသပွံ့ပြီးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုအခြေအနေ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

လင်းခေး ဒီဇင်ဘာ ၁၉

ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) မိုးနဲမြို့နယ် ကမ်မလန်းချောင်းကို အခြေပြု၍ ကမ်မလန်းဆည်ကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ခွင့်ပြုရန်ပုံ ငွေကျပ်သန်း ၅၀၀ ဖြင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် စတင် တည်ဆောက်လျက်ရှိသည်။

အဆိုပါဆည် တည်ဆောက်ပြီးစီးပါက စိုက်ပျိုးမြေ ရေသောက်ဧက ၃၀၀၀ ကျော်ကို အကျိုးပြုစေမည်ဖြစ်သည့်အပြင် လင်းခေးခရိုင် မိုးနဲမြို့နယ်တွင်းရှိ နားခံကျေးရွာ၊ ဝမ်းယေး၊ ဝမ်းဟေကျေးရွာ နေ ဒေသခံပြည်သူများအတွက်

များစွာ အကျိုးဖြစ်စေမည်ဖြစ်သည်။ လင်းခေးခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးမြင့်နှင့်အဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်က မိုးနဲမြို့နယ်ရှိ ကမ်မလန်းဆည် တည်ဆောက်နေမှုများကို ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက်က (လင်းခေးမြို့နယ် မြောက်ပိုင်း)ဒေသ နောင်လုံ၊ နမ့်တင်၊ ဝမ်းစစ်၊ ဟိုက်ကျေကျေးရွာ အုပ်စုနှင့် ဟိုဟေကျေးရွာအုပ်စုများသို့ သွားရောက်၍ ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးဌာနက ဆောင်ရွက်

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကုန်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနပိုင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အမှတ် ၂၄၀(စက်ဆန်း)၊ အထက်ပုဇွန်တောင်လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်ရှိ အလျားပေ ၈၀၊ အနံပေ ၁၂၀၊ အမြင့် ၁၇ ပေရှိ သွပ်မိုး၊ အုတ်က၊ ကွန်ကရစ်ခင်း နှစ်ခန်းတွဲသို့လှောင်ရုံတစ်လုံးအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ စနစ်ဖြင့် ၁-၂-၂၀၁၅ရက်မှစ၍ တစ်နှစ်သက်တမ်း ခြောက်လတစ်ကြိမ်စာချုပ်ဖြင့် ငှားရမ်းမည်ဖြစ်ပါသည်။

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာသုတေသနဦးစီးဌာနတွင် အလုပ်လျှောက်ထားလာသော Ph.D ဘွဲ့ရများ၊ Master ဘွဲ့ရများနှင့် Bachelor ဘွဲ့ရများအတွက် အလုပ်ဝင်ခွင့်အချင်းစစ်စာမေးပွဲကျင်းပမည့်ရက် ကြေညာခြင်း

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာသုတေသနဦးစီးဌာနတွင် အလုပ်ခန့်ထားရန်အတွက် အလုပ်လျှောက်ထားလာသော Ph.D ဘွဲ့ရများ၊ Master ဘွဲ့ရများနှင့် Bachelor ဘွဲ့ရများအား အောက်ဖော်ပြပါ စာမေးပွဲအစီအစဉ်အတိုင်း အလုပ်ဝင်ခွင့်အချင်းစစ် စာမေးပွဲဖြေဆိုရမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

စဉ်	ဖြေဆိုမည့် ဘာသာရပ်	နေ့ရက်	အချိန်	နေရာ
(က)	အင်္ဂလိပ်စာ	၁၀-၁-၂၀၁၅ (စနေနေ့)	နံနက်(၉:၀၀)နာရီ မှ (၁၂:၀၀)နာရီထိ	အထက်မြန်မာပြည်တွင် အလုပ်လျှောက်ထားသူများ ဖြေဆိုရမည့်စာစစ်ဌာန မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်နှင့် အောက်မြန်မာပြည်တွင် အလုပ်လျှောက်ထားသူများ ဖြေဆိုရမည့်စာစစ်ဌာန ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ်
(ခ)	သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်	၁၁-၁-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)	နံနက်(၉:၀၀)နာရီ မှ (၁၂:၀၀)နာရီထိ	ရေးဖြေစာမေးပွဲဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီး လူတွေ့စစ်ဆေးခံရမည့်သူများ စာရင်းအား သက်ဆိုင်ရာ စာစစ်ဌာနများတွင် ထပ်မံကြေညာပါမည်။
(ဂ)	လူတွေ့စစ်ဆေးခြင်း			

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန အထက် ရဲရွာရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းတွင် ဆောင်ရွက်မည့် Secant Pile လုပ်ငန်း (လုပ်ငန်းပမာဏ ၂၀၀၀ စီတာ)အား မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံဆောင်ရွက်လိုပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့်ရက်၊အချိန် - ၂၂-၁၂-၂၀၁၄ ရက်၊ ၀၉:၀၀ နာရီ တင်ဒါပုံစံအရောင်းပိတ်မည့်ရက်၊အချိန် - ၃၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက်၊ ၁၆:၃၀နာရီ

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါဌာနတွင် တင်ဒါပုံစံတစ်စာင်လျှင် (၅၀၀၀၀)ကျပ်နှုန်းထားဖြင့် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ရေအားလျှပ်စစ်အကောင်အထည်ဖော်ရေးဦးစီးဌာန ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၄၃၊ ၄၁၀၂၅၇၊ ဖက်စ်-၀၆၇-၄၁၀၄၃

၂။ ဖြေဆိုမည့်သူများသည် ၇-၁-၂၀၁၅ရက်ထက် နောက်မကျစေဘဲ သက်ဆိုင်ရာစာစစ်ဌာနများသို့ သတင်းပို့ရမည်ဖြစ်ပြီး အသေးစိတ်သိလိုပါက မန္တလေးနည်းပညာတက္ကသိုလ် ဖုန်း-၀၂-၅၇၃၆၃၊ ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဖုန်း-၀၀-၅၂၂၆၆၁၊ မြန်မာ့သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာသုတေသနဦးစီးဌာန ဖုန်း-၀၀-၆၆၃၂၅၈၊ ၀၀-၆၆၄၀၀၉၄ နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၄၀၀၇ တို့တွင် ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန

စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

သေးအကာအကွယ်ပေးရန်လိုအပ်နေသည့်ဒေသများမှ တိုင်းရင်းသားပြည်သူများကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးကြရမည်

၈၁ >> ၈

ဃ နေ့ ဟံ ကာ

တရုတ်ရေတပ်အင်အား တိုးချဲ့ရန် ရေဒါကွန်ရက် ထူထောင်မည်

စာမျက်နှာ ၄

ဂျူပင်တပ်စ် လေးမှတ်အသာဖြင့် ဦးဆောင်

စာမျက်နှာ ၁၃

ဆီးချိုရောဂါသည်များ လိုက်နာကာကွယ်ရန် နည်းလမ်းများ

စာမျက်နှာ ၁၅

မြန်မာ့ရုပ်ရှင်လောက ရှင်သန်တိုးတက်ရေး စေတနာ့ကောင်းဖြင့် ဆန္ဒပြု

စာမျက်နှာ ၁၆

ကိုရီးယားထုတ်ကုန်ပြပွဲအတွင်း ဖွံ့ဖြိုးရေးကမ်းလှမ်းများ စမ်းသပ်မောင်းနှင်နိုင်

စာမျက်နှာ ၁၈

ကြော်ငြာအချုပ်ပိုပါရှိ

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ရောင်စုံ ကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာ နှင့် အဖြူအမည်းရှစ်မျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

ပါချန်မြစ်ရိုးတစ်လျှောက် နယ်စပ်ကျေးလက်ဒေသပွံ့ပြားရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

သတင်းဆောင်းပါးနှင့်ဓာတ်ပုံ မောင်မောင်ကျော်စိုး(သတ္တဗေဒ)



ကျေးသောင်း ဒီဇင်ဘာ ၁၉ (Pakchan River) ကြီးက နှစ်နိုင်ငံ မြန်မာနိုင်ငံ တောင်ဘက်စွန်း ကော့သောင်းခရိုင်နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ တောင်ပိုင်းဒေသများကြား ကွေ့ ကောက်ငွေ့ပိုက်ကာ အန်ဒမန် ပင်လယ်ထဲသို့စီးဝင်သည့် ပါချန်မြစ် (ချမ်းသာ)၊ ဒီခွိုင်၊ မာရမ်း၊ ထုံပရိ နာလီချမ်း၊ ဖော့သုတ်၊ ပါကျန် (အေး ချမ်းသာ) ၊ လုံးဖော့ခေါ်ကျေးရွာ ကိုးရွာရှိသည်။ ပါချန်မြစ်ဖျားပိုင်းသည် တဖြည်းဖြည်း ကျဉ်းမြောင်းလာပြီး ထိုင်းနိုင်ငံနှင့်လွန်စွာနီးကပ်၍ နေ့ ရာသီ မြစ်ရေနည်းချိန်တွင် တစ်ဖက် ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ပါးတစ်ရိုက်သာသာ အကျယ်၊ ခြေချင်းဝတ်သာသာ မြစ်ရေ ရှိ ပါချန်မြစ်ကျဉ်းကိုဖြတ်ကာ ရှေး ယခင်ကတည်းက မြန်မာလူမျိုးများနှင့် ထိုင်းလူမျိုးများ ကူးလူးဆက်ဆံ နေထိုင် ကြရာ ထိုကျေးရွာ ကိုးရွာကို ဒေသခံများက ရှမ်းကိုးရွာဟုခေါ်ကြ သည်။ ပါချန်မြစ်သည် မိုးတွင်းရာသီ အချိန်တွင် တောင်ကျရေများကြောင့် စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁

မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းနှင့် ဝီယက်နမ်ကလပ်အသင်းတို့ခြေစမ်းမည်

သတင်း-ညိုမြတ်သော်တာ ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်



မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်း၏ ဝါရင့်ကစားသမား စန်းစန်းမော်။

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ၂၀၁၆ အိုလံပစ်ခြေစစ်ပွဲနှင့် အာဆီယံအမျိုးသမီး တောလုံးပြိုင်ပွဲအတွက် ပြင်ဆင်နေသည့် မြန်မာ့လက်ရွေး စင် အမျိုးသမီးအသင်းသည် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက်တွင် နိုင်ငံတကာခြေစမ်းပွဲ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အမျိုးသမီးအသင်းမှာ ဝီယက်နမ် ကလပ် Ha Nam အသင်းနှင့် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက် ညနေ ၅နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ရှိ သုဝဏ္ဏဘောလုံးကွင်း၌ ခြေစမ်း ကစားသွားမည်ဖြစ်သည်။ ခြေစစ်ပွဲများကစားရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်က တရုတ်လက်ရွေးစင် အသင်း၊ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲဝင်ခွင့်ရရှိထားသည့် ထိုင်း လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် ဝီယက်နမ်လက်ရွေးစင်အသင်း တို့ကို ဖိတ်ကြားခဲ့သော်လည်း Ha Nam အမျိုးသမီး ကလပ်အသင်းနှင့်သာ သဘောတူညီမှုရခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ Ha Nam အမျိုးသမီးအသင်းမှာ ၂၀၁၄ ဝီယက်နမ် အမျိုး သမီးလိဂ်ပြိုင်ပွဲတွင် ဒုတိယရရှိခဲ့သည့်အသင်းလည်း ဖြစ် သည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ အတွင်း၌ အိုလံပစ်ပြိုင်ပွဲ အာရှဇုန်ပထမဆင့် ခြေစစ်ပွဲ၊ ဧပြီလအတွင်း၌ အာဆီယံအမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲတို့ကို ယှဉ်ပြိုင် ရမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းမှာ အိုလံပစ် ပြိုင်ပွဲ၏နောက်ဆုံးအဆင့်ပြိုင်ပွဲကို ယှဉ်ပြိုင်ရန်အတွက် ခြေစစ်ပွဲအဆင့်သုံးဆင့်ကို ကျော်ဖြတ်ရမည် ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းမှာ စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၁

ချောင်းဆိုးပျော် ချောင်းဆိုးပျော်ဆေးကောင်းကောင်း သောက်ချင့်ရင်

ရွှေမြန်မာ

အမှတ်တံဆိပ်

ချောင်းဆိုးပျောက်ဆေးရည်ကိုသောက်ပါ။

ပင်ချင်း - ဆပုတ်(၀၀၉)၊ ပညားဒလလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ရုံး - ၀၉၇၃၀၆၂၄၆၁၊ www.facebook.com/shwemyanmar-traditional-pharmacy

နေပြည်တော်-စာတည်းဖုန်း ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စာတိုက်သေတ္တာအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ မန်နေဂျာ ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ စီမံ ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ ဖေ့စပုခ် ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ အီးမေးလ် ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ မြန်မာ့အလင်း၊ ကြော်ငြာ ၀၁-၅၅၄၃၀၇၊ မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာမေးပွဲရေးရာဌာန၊ လုပ်ငန်းခွင်၊ မြန်မာ့အလင်းကြော်ငြာဌာန၊ လုပ်ငန်းခွင်။

စက္ကန့်ဖိုဗဲ ပေးပါ။

အခုမြန်မာပြည်တွင်း ဘယ်ဖုန်းကိုပဲ ရွေးချယ် ဝတ္တန့်ချောက်ဆယ်
ကို ၂၅ကျပ်ပဲ ကျသင့်ပါတယ်။

ooredoo.com.mm





အင်းယားကန်ဘေးမှာ အမြင့်ဆုံးထိုးထွက်လာမည့် ရတနာ ...

ကမ္ဘာ့စိတ်ကူး၊ ကမ္ဘာ့အဆင့်အတန်းပို...
ခေတ်မီခမ်းနားလှတဲ့ လူနေမှုဘဝအတွက်

DIAMOND INYA PALACE

အရောင်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို စတင်ကြပါစို့

AERIAL VIEW



- DIAMOND INYA PALACE SHOW FLAT
အား ၁၂-၁၂-၂၀၁၄ ခန့်မှစတင်၍ အမှတ်(၂) ဦးထွန်းငြိမ်းလမ်း မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၌ နံနက် (၉) နာရီမှ ညနေ(၅) နာရီထိ လာရောက် ကြည့်ရှု ဝယ်ယူနိုင်ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပေးအပ်ပါသည်။
- 7% Discount (၁၂ - ၁၂ - ၂၀၁၄ မှ ၂၀ - ၁၂ - ၂၀၁၄ ထိ)
- Loose Furniture Gift Voucher သိန်း(၁၀၀)တန် သိန်း (၂၀၀)တန် သိန်း (၃၀၀)တန် သိန်း (၅၀၀)တန် အခန်းဝယ်ယူသူတိုင်းကို ပေးမည်
- အခန်းဝယ်ယူသူတိုင်း မိမိအိမ်ခန်းအပြင် ဖြေခိုင်ဆိုင်ပူဝါ ရရှိမည်ဖြစ်သည်။
- Payment System အရစ်ကျ ၅၀% ပေးချေပြီး (၃၄)ထပ်အမိုးပြီးမှ ၅၀% အရစ်ကျပေးချေရန်

Diamond Inya Palace Site / Show Flat / Sales Office :
 No. 2, U Tun Nyein Street, Mayangone Township, Yangon, Myanmar.
 HP : +959 4200 97992, 4200 97993, 4200 97994, 4200 97995, 4200 97998
 Website : <http://www.diamondinyapalace.com>



ANNOUNCING THE BRAND AMBASSADORS OF POLO CLUB (ASIA) RESIDENCE

MARKET LEADERS • AN INSPIRATION TO ALL



Star Ambassador : Pyay Ti Oo
Youth Ambassador : Yun Waddy Lwin Moe



OPEN FOR BOOKING ON 21 DEC!

Excellent city location at corner of East Race Course Road and Laydaungkan Road

34 – Storey Luxury Condominium

Premium One to Four bedroom apartments

International Design and Engineering Team

Built by World's Largest Main Contractor

HOTLINES:

09795889588 / 09796889688 / 09797889788

www.poloclubasia.com

Developer



A Project By



International Project Specialist



International Consultant



ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု



ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။ (ပြည်တွင်းနှင့်သာ ဝန်ထမ်းရန်)

- (၁) Relationship Manager (ရုံးချုပ်) (၁၀) ဦး
ဘွဲ့ရ (ဘွဲ့လွန်ရရှိပြီးသူများအား ဦးစားပေးစဉ်းစားမည်။) လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး(၃) နှစ်နှင့်အထက်ရှိရမည်။ Finance/Banking/Sales/Marketing အတွေ့အကြုံရှိသူများအား ဦးစားပေးစဉ်းစားမည်။ English (4) Skills နှင့် ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင်ရမည်။ သွက်လက်ဖော်ရွေ၍ ဆက်ဆံရေးအထူးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
- (၂) Assistant Manager (ဘဏ်ခွဲ/ရုံးချုပ်) (၅၀) ဦး
ဘွဲ့ရ (ဘွဲ့လွန်ရရှိပြီးသူများအား ဦးစားပေးစဉ်းစားမည်။) လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး(၃) နှစ်နှင့်အထက်ရှိရမည်။ Finance/Banking/Accounts/Audit အတွေ့အကြုံရှိသူများအား ဦးစားပေးစဉ်းစားမည်။ English (4) Skills နှင့် ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင်ရမည်။
- (၃) Supervisor/Assistant Supervisor (ဘဏ်ခွဲ/ရုံးချုပ်) (၁၀၀) ဦး
ဘွဲ့ရ၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး(၁)နှစ်ရှိရမည်။ English (4) Skills နှင့် ကွန်ပျူတာ ကျွမ်းကျင်ရမည်။
- (၄) Junior Banking Assistant (၂၀၀) ဦး
ဘွဲ့ရ၊ ကွန်ပျူတာ(Word,Excel,Power Point, PageMaker, Internet & E-mail) အသုံးပြု တတ် ရမည်။ စီးပွားရေးပညာရပ်နှင့် သက်ဆိုင်သောဘွဲ့၊ ဒီပလိုမာရရှိထားသူများ၊ အင်္ဂလိပ်စာ အရေး၊ အဖတ်၊ အပြော ကျွမ်းကျင်သူများအား ဦးစားပေးခန့်ထားပါမည်။
- (၅) အဆောင်မှူး (၃) ဦး
ဘွဲ့ရ၊ အဆောင်မှူးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ အနည်းဆုံး(၃)နှစ်ရှိသူ ဦးစားပေးမည်။ အကျင့်စာရိတ္တ ကောင်းမွန်ပြီး သင်တန်းသူ/သင်တန်းသားများအား ကောင်းမွန်စွာစီမံခန့်ခွဲအုပ်ချုပ်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- (၆) ယာဉ်မောင်း (၃၀) ဦး
အခြေခံပညာအလယ်တန်းအဆင့်ရှိသူ၊ ယာဉ်မျိုးစုံကျွမ်းကျင်စွာမောင်းနှင်နိုင်သူ၊ ယာဉ်မောင်း လိုင်စင်သက်တမ်း အနည်းဆုံး(၅)နှစ်နှင့်အထက်ရှိပြီး (ဃ)/(င) လိုင်စင်ကိုင်ဆောင်ထားသူဖြစ်ရ မည်။ ယာဉ်ကြီး၊ ယာဉ်ငယ်မျိုးစုံ ကျွမ်းကျင်စွာမောင်းနှင်နိုင်ရမည်။ လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်ရှိပါက (နေ့/ည)တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူ၊ မည်သည့်ဒေသမဆို တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။ နယ်ခရီးသွား နိုင်ရမည်။ (ခ)လိုင်စင်ကိုင်ဆောင်ထားသော်လည်း ယာဉ်ကြီး/ယာဉ်ငယ်ကျွမ်းကျင်စွာ မောင်းနှင် နိုင်မှုအပေါ် လျှော့ပေါ့စဉ်းစားပါမည်။
- (၇) လုံခြုံရေး (၁၀၀) ဦး
အခြေခံပညာအလယ်တန်းအဆင့်ရှိသူဖြစ်ရမည်။ အရပ်(၅ပေ၊ ၄လက်မ)နှင့်အထက်ရှိပြီး ကိုယ် အလေးချိန် ပေါင်(၁၂၀)နှင့်အထက်ရှိကာ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
- (၈) သန့်ရှင်းရေး (၅၀) ဦး
အခြေခံပညာအလယ်တန်းအဆင့်ဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူဖြစ်ရမည်။ ကျန်းမာသန်စွမ်းပြီး လုပ်ငန်းတွင် တက်ကြွစွာ ပါဝင်ဆောင်ရွက် လုပ်ကိုင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
လျှောက်ထားသူများသည် နေရာဒေသမရွေး သွားရောက်တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်ဖြစ်ပြီး လူအများနှင့် ပူးပေါင်းလုပ်ကိုင်လိုစိတ်ရှိကာ ဆက်ဆံရေးပြေပြစ်ကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။ အခြားသောဘဏ်များတွင် လက်ရှိတာဝန်ထမ်းဆောင်နေသူများ လျှောက်ထားရန်မလိုပါ။ လျှောက်ထားလိုသူများအနေဖြင့် မိမိတို့၏ကိုယ်ရေးရာဇဝင်အကျဉ်းအား လျှောက်ထားလိုသောရာထူး နှင့် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံထည့်သွင်းရေးသား၍ (၃)လအတွင်းရိုက်ကူးထားသော ပတ်စ်ပို့ဖတ်ပုံနှစ်ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်းထောက်ခံစာမိတ္တူများ၊ ရပ်ကွက်ရုံးထောက်ခံစာ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ သန့်ခေါင်စာရင်းမိတ္တူတို့အားပူးတွဲကာ အောက်ပါလိပ်စာများသို့ (၂-၁-၂၀၁၅)ရက်တွင် နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
လျှောက်ထားရန်လိပ်စာများမှာ-
နေပြည်တော် - အမှတ်(၁၁၀/၁၁၂)၊ သီရိရတနာအဆင့်မြင့်ဈေး၊ ဇေယျသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော် ရန်ကုန်မြို့ - အမှတ်(၃၉)၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ ရွှေသရဖီရိပ်မွန်၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းမကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့
E-mail - hr.recruit@ayabank.com.mm
ပဏာမအဆင့် ရွေးချယ်ခြင်းခံရသူများကိုသာ ပြန်လည်ဆက်သွယ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ လျှောက်ထားသူများအားလုံးအား ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက်မှ ကျေးဇူးအထူးတင်ရှိပါသည်။

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် 1D/4826၏ ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)

Job Vacancy
Octagon Automobile & Machinery Service Co.,Ltd. မှ Finland နိုင်ငံထုတ် Escalator နှင့် Elevator များအတွက် စောင့်ပါဝန်ထမ်းများ လိုအပ်ပါသဖြင့် လာရောက် လျှောက်ထား နိုင်ပါသည်။

(1)	Installation Manager	- (1) person
(2)	Test & Commissioning Manager	- (1) person
(3)	Service Technician	- (10) person
(4)	Admin Staff	- (5) person
(5)	Sales Consultant	- (5) person
(6)	Import Section	- (3) person

Contact Address: No.106,108,Corner of Hnin-si-kyone street and BahoStreet, Alone township,Yangon,Myanmar.
Email Address:hr@oams-ko.com / Tel: 09-8631438 , 01-222225

Job Vacancy
Prestige Automobile Co.,Ltd. မှ BMW ထုတ် လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက် အတွက် စောင့်ပါဝန်ထမ်းများ လိုအပ်ပါသဖြင့် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင် ပါသည်။

(1)	Graphic Designer	- (1) person
(2)	Sales Consultant	- (5) person
(3)	Service Technician	- (5) person
(4)	Accountant	- (4) person
(5)	Account Manager	- (1) person
(6)	Sales Admin	- (2) person
(7)	Reception	- (1) person
(8)	Electrician	- (1) person
(9)	Security	- (10) person
(10)	Cleaner	- (10) person

Contact Address: No.485,Corner of Pyay Road and Namatlaw Street,Kamayut Township, Yangon,Myanmar.
Email Address:hr@pac-bmw.com / Tel: 09-253834287

Job Vacancy
Octagon Automobile Machinery Services Co., Ltd. မှ လုပ်ငန်းတိုးချဲ့ရန် ဥရောပ နိုင်ငံထုတ် Scania Bus, Truck နှင့် Liebherr Heavy Machinery အတွက် စောင့်ပါဝန်ထမ်းများ လိုအပ်ပါသဖြင့် လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

(1)	Sales Manager	- (1) person
(2)	Trainer	- (1) person
(3)	Service Technician	- (10) person
(4)	Sales Consultant	- (5) person
(5)	Graphic Designer	- (2) person
(6)	Marketing and Communication Assistant	- (2) person
(7)	Account Manager	- (2) person
(8)	Account Staff	- (5) person
(9)	Sales Admin	- (2) person
(10)	Security	- (10) person

Contact Address: No.42,47,Corner of Yangon-Pathain Road and YTU Street, Hlaing Tharyar Township, Yangon, Myanmar.
Email Address:hr@ois-liebherr.com / hr@ois-scania.com / Tel: 09-48342253

အမြန်ပြန်လာပါ
မမိုးသူဇာ (ခ) အိဖြူ
အရာရာ ခွင့်လွှတ်တယ်။
သွေးဆောင် ဖြားယောင်း
ထားသူအား ဥပဒေအရ
အရေးယူမည်။
ကိုမြင့်

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း
ကျွန်တော်၊ ကျွန်မတို့၏သား မောင်ကောင်းခန့်ဝင်း ၁၂/၉ကတ(နိုင်) ၁၇၁၄၅၄၄၄၄၄၄၄ မိဘများ သဘောမတူ သော ကိစ္စများပြုလုပ်သွားပါ၍ သား အဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။ နောက်ဆောင် ငှင်းနှင့်ပတ်သက် သက်ဆိုင် သော ကိစ္စများကို လုံးဝ(လုံးဝ) တာဝန်ယူ

အလိမ္မာ စာမှန်
ဖြေရှင်းပေးမည် မဟုတ်ကြောင်း ကြေညာ အပ်ပါသည်။ (စုံစမ်းမေးမြန်းခြင်းသည်ခံ ပါ။)
(ဖခင်) ဦးလှဝင်း ၁၂/၉ကတ(နိုင်) ၀၉၃၄၇၇ (မိခင်) ဒေါ်အေးသိန်း ၁၂/၉ကတ(နိုင်) ၀၉၃၄၁၀

၂၄ နာရီ ဝန်ဆောင်မှုအသစ်
နှစ်ဝင်းများစွာ နိုင်ငံတော်အတွက်ထွက်ပြေး ဖယ်တင်ဆောင်ပေးခြင်းများ၏

- တရားစီရင်ရေး၊ တရားရုံးနှင့်ထိခိုက်ပျက်စီးမှုများဆိုင်ရာ ခွဲခွဲစိတ်ထုထွက်
- ထားစားနှင့်စီးထပ်စရာပါဆိုင်ရာ ခွဲခွဲစိတ်ထုထွက်
- တာဝန်ထမ်းဆောင်မှု ခွဲခွဲစိတ်ထုထွက်

Call us - 01 - 684321 ~ 3, 684325, 684336, 09 - 4210 42679 | marketing-phih@spa-mm.com | punhlainghospital.yangon

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ထိမ်းမြားမင်္ဂလာညွှန်ပွဲ ကျေးဇူးတင်လွှာ

KENT, WASHINGTON-USA နေ
Michael Paul Scott(Instructor of Communications Technologies Bates Technical College
Tacoma, WA)& Rebecca Lynn Scott(Beautician-Business Owner Puyallup, WA)
တို့၏ သားလှတနာ

Kenneth Michael Scott

(BS in Business Administration)&(BS in Computer Science)
(AST in Communications Technologies)&(FAA Private Pilot)
Chief Technical Officer & Chief Information Officer of
ADVANCED BROADCAST SOLUTIONS(ABS)
SEATTLE, WASHINGTON USA

နှင့်

ရန်ကုန်မြို့နေ

(ဒေါက်တာမြသိန်း၊ မေဆေးအထူးကုဆရာဝန်ကြီး)-ဒေါ်အေးနွဲ့(ကျန်းမာရေးဌာန၊ ငြိမ်း)တို့၏
သမီးလှတနာ

မမြမြသင်း(မ) Margaret

(BA Business Management)&(Dip.in Hotel Management,S'pore)
Managing Director of MYA THET LEI Management Services Co.,Ltd. &
BLESSED PLAINS Trip & Travel
Senior Employment Advisor of MY MAIDS STATION PTE.LTD,Singapore

တို့၏ ၂၀၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် မင်္ဂလာမော်ကွန်းလက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်
တရားရုံး၊ တရားသူကြီး ဒေါ်တင်မြအေးလည်းကောင်း၊ ၂၀၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့ Kandawgyi
Palace Hotel မှ ကျင်းပပြုလုပ်သည့် မင်္ဂလာအခမ်းအနားတွင် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးချီးမြှင့်ပေး
ပါသော တိုင်းရင်းသားရေးရာ(ရခိုင်)ဝန်ကြီး ဦးဇော်အေးမောင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်လှမြင့်သန်း၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်
ဆင်မြန်းပေးပါသော ဦးသန်းထွန်းအောင်(မန်နေဂျာ၊ ငြိမ်း၊ I.A.C)နှင့်ဇနီး ဒေါ်အေးအေးမြင့်(မန်နေဂျာ၊
ငြိမ်း၊ M.E.I.C)၊ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဂုဏ်သရေရှိသူကြီးမင်းများ၊ ကုမ္ပဏီများ၊ ဗိုလ်ချုပ်များမှ
မိတ်ဆွေများ၊ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ လူကိုယ်တိုင်မတက်ရောက်
နိုင်သော်လည်း မေတ္တာဖြင့် မင်္ဂလာလက်စွပ်ပေးပို့ပါသော ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊
မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှူး Talents & Models မှ ဒေါ်တင်မိုးလွင်၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေးတေးသံရှင်
စိမ်းမိုးမိုးနှင့် Lazy Club ပိုင်းတော်သားများ၊ ဓာတ်ပုံနှင့် မင်္ဂလာဝတ်စုံဆင်မြန်းပေးပါသော Yes I do
မိတ်ကပ်လင်းလင်းနှင့်အဖွဲ့၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲပေးပါသော Model မဆုလွင်ဖြိုး၊ မင်္ဂလာပန်းကုံးကို မနေပြည်
ရဲမိုး၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ဖန်းကို မခိုင်စုဝေ၊ သတို့သားအရံ မောင်မျိုးမင်းဇော်နှင့် မောင်စိုင်းဆက်ထွန်း၊
သတို့သမီးအရံ မနှင်းမိုးထွန်းနှင့် မနန်းအိမ်နန္ဒာ၊ မေတ္တာဖြင့် ကူညီပေးပါသော မယမင်းမြင့်၊ ဆရာမ
သီရိထက်စိုးနှင့်အဖွဲ့၊ Kandawgyi Palace Hotel မှ ဝန်ထမ်းများ၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့
ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဆွေမျိုးများ၊ မိတ်သင်္ဂဟများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို
လှိုက်လှဲစွာ ကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့်
Kenneth Michael Scott & Margaret

လက်ထပ်မင်္ဂလာကျေးဇူးတင်လွှာ

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ လေးမျက်နှာမြို့နယ်နေ (ဦးကြည်)-ဒေါ်ထွေးကြည်တို့၏သား
ဗိုလ်မှူးအောင်လင်းမောင်
B.Sc(DSA).Master of Engineering(Electronic)(MISA,Russia)

နှင့်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်နေ ဗိုလ်ချုပ်ဌေးသိန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်နန်းစန္ဒာစမ်း
(ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားရေးဦးစီးမှူး)တို့၏သမီး

မမွန်မွန်သိန်း

B.C.Tech(UCSY).Master of Information Technology
(James Cook University,Australia)

သရုပ်ပြု၊ သုတနည်းပညာဌာန၊ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်း နည်းပညာတက္ကသိုလ်

တို့အား ၁-၁၂-၂၀၁၄ ရက်တွင် Kandawgyi Palace Hotel မှ ပြုလုပ်ခဲ့သည့် မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင်လက်မှတ်
ရေးထိုးပွဲတွင် နာယကအဖြစ်ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက်တွင် Sedona Hotel(Grand Ballroom) မှ
ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် မင်္ဂလာအခမ်းအနား၌ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးများနှင့် မင်္ဂလာလက်စွပ်များ
ဆင်မြန်းပေးပါသော ဦးဝင်းဆွေ(တရားသူကြီးချုပ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်)နှင့်ဇနီး ဒေါ်နန်းနှင့်အိ
တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနား၌ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဂုဏ်သရေရှိသူကြီးမင်းများအားလည်း
ကောင်း၊ စစ်တက္ကသိုလ် အပတ်စဉ်(၁၈)မှ သူငယ်ချင်းများနှင့်ဇနီးများ၊ စစ်ဘက်နယ်ဘက်မှ အရာရှိကြီးများ၊
အကြီးအကဲများနှင့် ဇနီးများ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးများနှင့် တရားရေးအရာရှိများ၊
ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊ သူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းနည်းပညာ
တက္ကသိုလ်မှ ပါမောက္ခချုပ်၊ ဌာနမှူးများနှင့်ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ တပည့်များအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်များ
ပေးပို့ကြသော ရုပ်ဝေးရုပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှူး ဦးသိန်းလှမော်၊ မင်္ဂလာ
အခါတော်ပေး တေးသံရှင် ဒေါ်ရီရီသန်းနှင့်အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲဖြန့်ပေးပါသော ဒေါက်တာ
မေယဉ်မောင်၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးနှင့် မင်္ဂလာလက်စွပ်ဖန်းများကိုဆောင်ပေးသော မမာမာနီဦးနှင့်
မနှင်းရည်ဦး၊ သတို့သားအရံများဖြစ်သော ဗိုလ်မှူးထွန်းလင်းအောင်နှင့် ဗိုလ်မှူးဟိန်းမေ၊ သတို့သမီးအရံများဖြစ်သော
မသဇင်ဦးနှင့် ဒေါက်တာအလှလီစိုး၊ မိတ်ကပ်နှင့်ဆံပင်အလှဖန်တီးပေးပါသော Ma Htet(Pop Soul)နှင့်အဖွဲ့၊
မင်္ဂလာဝတ်စုံများ ဖန်တီးချုပ်လုပ်ပေးသော ဒီဇိုင်းရာ ပြည်စိုးအောင်၊ မေတ္တာဖြင့် လက်ဝတ်ရတနာများ ဆင်မြန်းပေး
ပါသောအန်တီပို့နှင့် အန်တီသီဂီ၊ မေတိုးနှင့်မေတူး၊ မင်္ဂလာဖိတ်စာများအား စိတ်တိုင်းကျဆောင်ရွက်ပေးပါသော
Dagonပုံနှိပ်တိုက်၊ မှတ်တမ်းတင်ဗီဒီယိုနှင့် ဓာတ်ပုံများရိုက်ကူးပေးသော ဝဏ္ဏဇွန်း(Focus Daily)နှင့်အဖွဲ့၊
မင်္ဂလာပန်းအလှဆင်ပေးသော လင်းလင်း(Floral Service)၊ Pre-Wedding ဓာတ်ပုံများကို စိတ်တိုင်းကျရိုက်ကူး
ပေးပါသော Forever Photo Studio တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပွဲအောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက်
အောက်ဘက်မှ ပိုင်းဝန်းကူညီပေးသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၊ မိတ်ဆွေများ
နှင့် Sedona Hotel မှ တာဝန်ရှိသူများအားလည်းကောင်း၊ ၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက်ညတွင် White Rice Restaurant
မှ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော မင်္ဂလာညစားပွဲသို့ တက်ရောက်ပေးသောဆွေမျိုးမိတ်ဆွေသူငယ်ချင်းများအားလည်း
ကောင်း၊ ၇-၁၂-၂၀၁၄ ရက်တွင် လေးမျက်နှာမြို့နယ်၌ ကျင်းပသော မင်္ဂလာအခမ်းအနား၌ တက်ရောက်ပေးပါသော
ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊ အခြားကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးအား အထူးလှိုက်လှဲစွာကျေးဇူးတင်
ရှိပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့်
ဗိုလ်မှူးအောင်လင်းမောင်နှင့်မမွန်မွန်သိန်း

တိုက်ကြီးမြို့၊ အထက(မြို့မ)နှင့် အထက ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ၏
အဋ္ဌမအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

တိုက်ကြီးမြို့၊ အထက(မြို့မ)နှင့် အထက ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ အဋ္ဌမအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားကို
၂၈-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီတွင် တိုက်ကြီးမြို့ အထကကျောင်းအနောက်ရတနာမဉ်း ဧည့်ကားသိုက်မြို့ကွာ ကျင်းပမည်
ဖြစ်ပါသည်။
ကန်တော့ဆရာ ဆရာမကြီးများ ကန်တော့ကြွရောက်ကြပါရန်နှင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ တပည့်အပေါင်းတို့ကလည်း ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊
မရသည်ဖြစ်စေ စုံစုံညီညီတက်ရောက်၍ ကန်တော့ကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ဆရာ ဆရာမကြီးများအတွက် အလှူငွေနှင့် ပစ္စည်းများ လှူဒါန်းလိုပါက-
ဦးထွန်းရီ - ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၈၅၀၅
ဦးလှတင် - ဖုန်း-၀၉-၅၃၉၄၂၆၀
ဦးမိုးကျော် - ဖုန်း-၀၉-၅၃၉၄၁၇၉
ဒေါ်ကြင်နွဲ့ - ဖုန်း-၀၉-၅၃၉၄၂၆၃
အလှူငွေများကို ဘဏ်မှတစ်ဆင့် ငွေလွှဲဖြင့် လှူဒါန်းလိုပါက KBZ ဘဏ် ငွေစာရင်းအမှတ် 1341210000305(KBZ) သို့ လွှဲပို့
လှူဒါန်းနိုင်ပြီး ငွေလွှဲပြီးပါက ဦးမြဝင်း ဖုန်း-၀၉-၅၃၀၄၈၁၀ သို့ အကြောင်းကြားပေးပါရန်နှင့် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲနှင့်သက်ဆိုင်သော
အကြောင်းအရာများကို www.facebook.com/page/မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ် ၂၈-၁၂-၂၀၁၄တွင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။
မှတ်ချက်
အာစရိယပူဇော်ပွဲကြွရောက်မည့် ဆရာ ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများအတွက် ၂၈-၁၂-၂၀၁၄ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)
နံနက် ၆း၃၀နာရီတွင် စုရပ်၊ သခင်မြပန်းခြံ၊ တိုက်ကြီးကားဂိတ်ရှေ့မှ မော်တော်ယာဉ်များ စီစဉ်ထားပါသည်။
အာစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ
တိုက်ကြီးမြို့

ပုံရွာမြို့ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံနှင့်နည်းပညာ
ဧကားလိပ်စာကျောင်းသား/သူဟောင်းများ၏
ဒဿမအကြိမ်မြောက်
အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့် ဖိတ်ကြားလွှာ

ပုံရွာမြို့ အစိုးရစက်မှုလက်မှု သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဧကားလိပ် ကျောင်းသား/
/သူ ဟောင်းများ၏ ဒဿမအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့်ဖိတ်ဆွဲ
စားပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
သိပ္ပံပြင်ပ၌ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ကျောင်းသား/သူဟောင်း သူငယ်ချင်းများအား
လုံး အတူတကွ ပူဇော်ပွဲတော်နှင့် ဖိတ်ဆွဲစားပွဲတက်ရောက်နိုင်ရန် အချိန်
မီ နှိုးဆော်တိုက်တွန်းဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ပူဇော်ပွဲနေ့ရက် - ၁၃ရက်နေ့၊ ဗြာသိုလဆန်း (၆)ရက်
၂၆.၁၂.၂၀၁၄ (သောကြာနေ့)
အချိန်နှင့်နေရာ - နံနက်(၉နာရီ)နာရီ၊ ဗြာသိုလဆန်း၊ ပုံရွာမြို့၊
ဖိတ်ဆွဲစားပွဲနေ့ရက် - ၂၆.၁၂.၂၀၁၄
အချိန်နှင့်နေရာ - ညနေ(၆း၀၀)နာရီ ပု ည (၁၁း၀၀)နာရီထိ
ဗြာသိုလဆန်း၊ ပုံရွာမြို့
(၁၅-၁၂-၂၀၁၄) နှင့် (၁၆-၁၂-၂၀၁၄)ရက် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာပါ
ပူဇော်ပွဲအချိန် ညနေ ၆ နာရီအစား နံနက် (၉နာရီ)တု မြင်ဆင်စက်မှုလက်မှု
အာစရိယပူဇော်ပွဲမြင်မြောက်ရေးကော်မတီ

မိန့်ကပ်ပုံနှိပ်ခြင်း
အလုပ်အကိုင်များကို မိန့်ကပ်ပုံနှိပ်ခြင်းဖြင့် အလွယ်တကူ ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။
အလုပ်အကိုင်များကို မိန့်ကပ်ပုံနှိပ်ခြင်းဖြင့် အလွယ်တကူ ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။
အလုပ်အကိုင်များကို မိန့်ကပ်ပုံနှိပ်ခြင်းဖြင့် အလွယ်တကူ ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

တိုင်းရင်းသားတက္ကသိုလ်(ပဏ္ဍိတလှိုင်)၏ဧည့်သည်အဖြစ်ဖြင့်
အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ပဏ္ဍိတလှိုင်တက္ကသိုလ်အဖြစ်ဖြင့် တိုက်ကြီးမြို့တွင် (၁၁.၁၂.
၂၀၁၅)ရက်နေ့(တနင်္ဂနွေနေ့)နံနက်(၈း၀၀)နာရီအချိန်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်
မည်ဖြစ်ရာကျောင်းသား/သူဟောင်းများအားလုံး တက်ရောက်ကြပါရန်
နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
ဆက်သွယ်ရန်-
တိုက်ကြီးမြို့၊ ၀၉-၄၀၂၅၉၅၂၅၅၊ ကိုအေးကိုဝင်း - ၀၉-၅၃၉၄၂၀၃၀၀
အာစရိယပူဇော်ပွဲမြင်မြောက်ရေးကော်မတီ

မင်းမြင်း ဓမ္မာပဒေသာ
Adobe Photoshop CS6
Designs, Drawings & Photo Repairs
ထိပ်တန်း- ဝမ်းတိုင်းဆောင်ရွက်ပေး
အမှတ်(၃၇၆) ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ (ဗိုလ်ချုပ်မင်္ဂလာလမ်းထပ်)
ရန်ကုန်မြို့ Ph: 09-5148558, 09-73248666

FAME Biogurt Probiotic supplement ဒိန်ချဉ်ဆေး
ISO 9001 : 2008
ISO 14001 : 2004
OHSAS 18001 : 2007
GMP Certified
Organic Certified
FAME Vegeplex Vegetable complex ရွက်စုံအားဖြည့်ဆေး
ISO 9001 : 2008
ISO 14001 : 2004
OHSAS 18001 : 2007
GMP Certified
Organic Certified

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ရွှေပြည်သာ နယ်မြေ နယ်ထုတ်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီ (ပတ်ဘလစ်) လီမိတက် သို့မဟုတ် ရွှေပြည်သာ နယ်မြေ နယ်ထုတ်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီ (ပတ်ဘလစ်) လီမိတက်၏ အကျဉ်းချုပ်ချုပ်ချယ်ရေးအဖွဲ့၏ အမိန့်အတိုင်း...

- (၂၀-၁၁-၂၀၁၄) ပြန်လည်ရောက်ရှိ ခရီးသည်များမှ ခင်နာသို့ ပို့သမေတ္တာ မုဒိတာများ
- ပြီးပြည့်စုံသော အခွဲခေါင်းဆောင်
- ဘာသာ၊ သာသနာ အကျိုးရှိ၍ ပို၍ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါစေ
- အားလုံးအဆင်ပြေချောမွေ့ပါသည်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော်များ Myanmar Fiber Optic Communication Network Co.,Ltd.မှ သွင်းကုန်ကြေညာခွာ ID No.A00071, A10169, A10170, A10171, A10172, A10173, A10174, A10175, A10176, A10177, A10178, A10179, A10180, A10181, A10182, A10183, A10184, A10185, A10186, A10187, A10188, A10189, A10190, A10191, A10192 စုစုပေါင်း ID ၂၅စောင်၊ သွင်းကုန်လိုင်စင်စာစောင်၊ လိုင်စင်နံပါတ် MQIL 114-15 5588 (၂၀-၁၀-၂၀၁၄) မူရင်းစာရွက်စာတမ်းများ ပျောက်ဆုံးသွားပါသည်။

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်/ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ် (၁၉၆၄-၂၀၁၄) နှစ်(၅၀)ပြည့် ခွေရတုအခမ်းအနား ဖိတ်ကြားလွှာ
ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် (RIT/YIT/YTU) ကျောင်းတော်ကြီး၏ နှစ်(၅၀)ပြည့် ခွေရတုနှင့် ပြန်မာနိုင်ငံတက္ကသိုလ်တစ်ခုနှင့် နိယာပညာရေး နှစ်(၅၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကြီးကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၅)ရက်၊ ဧည့်သည်များသည် ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ ကျောင်းတော်ကြီးတော်ကြီး၏ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကြီး နှစ်(၅၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကြီး (RIT/YIT/YTU) ကျောင်းတော်ကြီးတွင် ပညာသင်ကြားပေးခဲ့ကြသော ဆရာကြီး/ဆရာမကြီးများ ပညာသင်ယူခဲ့ကြသော အထက်တန်းနှင့် စိမ့်ကော ကျောင်းသား/ကျောင်းသူပေါင်းများစွာပါဝင်ပြီး နေကြသော ကျောင်းသား/ကျောင်းသူများအားလုံး တက်ရောက်ပါဝင်ဆင်နွှဲကြပါရန် ပြန်ပြောတော်မူအပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ တာမွေကြီး(ခ)ရပ်ကွက်၊ ၁၆၅ လမ်း၊ အမှတ် ၁၂၊ ခြောက်လွှာ(ခြေရင်းခန့်)၊ အကျယ်အဝန်းပေ(၁၅x၆၀)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးကို ရောင်းသူ ဒေါ်ဆုမိန့်အေး ၁၂/၁၈(နိုင်)၀၁၄၅၅၅၅၅၅ မူလပိုင်ရှင်/မြေရှင်ထံမှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင် လက်ရှိထားပြီး ယင်းအခန်းကို ပြန်လည်လှူဒါန်းရောင်းချခြင်းနှင့် ပြောဆိုဝန်ခံရောင်းချခြင်း ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေက တိုက်ခန်းဖုံးစရန်ငွေထစ်တစ်စောင်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်အရ ခုနစ်ရက်အတွင်း အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့် သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

မှတ်ပုံတင်ကိရိယာလှူထုစာရင်းသိမ်းကြောင်း
အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ အမှတ် ၄ နေ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးကျော်ဝင်း၏အသိမ်းခံရသည့် ဒေါ်ခင်လှ ၁၂/မရက(နိုင်)၀၁၄၅၅၅၅၅၅ မရမ်းကုန်း မြို့နယ်၊ သမာဓိ လမ်း၊ အမှတ် (၆၈-၁)နေ ဦးစိုးမောင်၏အား ဦးအောင်မြတ်ကျော် ၁၂/လမတ (နိုင်)၀၂၁၈၇၄၄၄ ကို ရန်ကုန်မြို့ စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်ရုံး၌ ၃-၉-၂၀၁၄ရက်တွင် အထွေထွေ ကိရိယာလှူထုစာရင်းအမှတ် ၂၄၄၉၂/၂၀၁၄ဖြင့် လှူအပ်ပေးခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ အဆိုပါအထွေထွေကိရိယာလှူထုစာရင်း ဆက်လက်အသုံးပြုရန် မလိုအပ်တော့ပါသဖြင့် ဤကြေညာချက်အရ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ပေါက်ကုန်းရပ်ကွက်၊ အပိုင်(၁)၊ မခူညာလမ်း၊ အမှတ် (က/၂၂)၊ အလျားအနံပေ (၃၀x၇၀)မြေကွက်နှင့် ငှင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ဒေါ်မော်မော်အေး ၁၂/၂၇ကမ(နိုင်) ၀၁၆၂၀၀၀ ပိုင်ဆိုင်ပြီး ငှင်းတစ်ဦးတည်းသာရောင်းချခွင့် ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုပြီး ရောင်းချရန် ကျွန်ုပ်တို့၏အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ၁၂/၂၇ကမတ (နိုင်)၀၁၆၂၀၀၀ နှင့် ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင် ၁၂/မက(နိုင်)၀၁၆၇၅၅၅၅၅၅ က ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ဤကြေညာချက်အရ ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အပြီးအပိုင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကြော်ငြာမှု

ကုမ္ပဏီရုံးခန်းနေရာပြောင်းရွှေ့ပွင့်လှစ်ခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၅၈) တွင်ဖွင့်လှစ်ထားသော **Golden Hawks International Limited** ၏ရုံးခန်းအား (၁-၁-၂၀၁၅) ရက်မှစ၍ အောက်ပါလိပ်စာသို့ပြောင်းရွှေ့ပွင့်လှစ်ထားရှိမည်ဖြစ်ပါကြောင်း မိတ်ဟောင်း၊ မိတ်သစ် နှင့် မိတ်ဆွေများကို ခင်မင်ရင်းနှီးစွာဖြင့် အကြောင်းကြားအသိပေးအပ်ပါသည်။

ပြောင်းရွှေ့သည့်လိပ်စာအသစ်

အမှတ်(၁၅)၊ (၈၈)လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

Phone : 09-73169830, 09-73169831, 09-73169832, 09-73188741, 09-73057112

ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆက်သွယ်ရန် အောက်ဖော်ပြပါအချက်အလက်များကို ဝင်ရောက်စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။
 ကျွန်ုပ်တို့၏ရုံးခန်းအား (၁/၁-၂၀၁၅) ရက်မှစ၍ အောက်ဖော်ပြပါအချက်အလက်များကို ဝင်ရောက်စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။
 ကျွန်ုပ်တို့၏ရုံးခန်းအား (၁/၁-၂၀၁၅) ရက်မှစ၍ အောက်ဖော်ပြပါအချက်အလက်များကို ဝင်ရောက်စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆက်သွယ်ရန် အောက်ဖော်ပြပါအချက်အလက်များကို ဝင်ရောက်စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။
 ကျွန်ုပ်တို့၏ရုံးခန်းအား (၁/၁-၂၀၁၅) ရက်မှစ၍ အောက်ဖော်ပြပါအချက်အလက်များကို ဝင်ရောက်စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။
 ကျွန်ုပ်တို့၏ရုံးခန်းအား (၁/၁-၂၀၁၅) ရက်မှစ၍ အောက်ဖော်ပြပါအချက်အလက်များကို ဝင်ရောက်စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒလမြို့နယ်၊ တပင်ရွှေထီးရပ်ကွက်၊ ဦးအောင်ဇေယျ ၄လမ်း၊ အမှတ် (၆၂/၈)ဟုခေါ်တွင်သော (၂၀x၆၀)အကျယ်အဝန်းရှိပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အိမ်နှစ်လုံးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ပါမစ်အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်ခန်းအေး SKGN-၀၀၀၀၀၀မှ အဆင့်ဆင့်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင် လက်ရှိထားသူ ဦးညွှတ်ဖြင့် ၁၂/ဒလန(နိုင်)၀၃၄၀၀၇ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ဤအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သို့ ကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လျန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးစိုးကျော်ဦး(LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၆၅၈၈)
 အခန်း-၅၊ အမှတ် ၅၅၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း(၅)လမ်း၊ ကျောက်တုံးတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ဖုန်း-၀၉-၅၄၄၆၅၄၆

အမှတ်	အမျိုးအမည်	ပိုင်ဆိုင်သူ	ပိုင်ဆိုင်မှု	ဧရိယာ	အကျိုးခံစားခွင့်	အကျိုးခံစားခွင့်	အခြားအချက်အလက်
၁	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၂	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၃	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၄	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၅	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၆	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၇	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၈	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၉	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၀	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၁	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၂	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၃	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၄	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၅	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၆	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၇	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၈	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၉	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၂၀	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	

အမှတ်	အမျိုးအမည်	ပိုင်ဆိုင်သူ	ပိုင်ဆိုင်မှု	ဧရိယာ	အကျိုးခံစားခွင့်	အကျိုးခံစားခွင့်	အခြားအချက်အလက်
၁	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၂	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၃	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၄	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၅	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၆	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၇	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၈	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၉	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၀	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၁	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၂	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၃	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၄	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၅	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၆	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၇	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၈	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၁၉	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	
၂၀	အိမ်ထောင်ရေးကော်မရှင်	ဒေါ်ခင်မာမာ	ပိုင်ဆိုင်မှု	၁၀၀	၂၀၁၄	၂၀၁၄	